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Inhoud

Nr. 31 Donderdag 10 maart 1994
Morgenvergadering

Berichten van verhindering, blz. 1283

Voorstel van
Indiening en

decreet
verwijzing, blz. 1283

Voorstellen van resolutie
Indiening en verwijzing, blz. 1283

Verslagen
Indiening, blz. 1283

Verzoekschrift
Indiening en verwijzing, blz. 1284

Besluit van de Vlaamse regering
Indiening en verwijzing, blz. 1284

Opmerkingen van het Rekenhof
Indiening en verwijzing, blz. 1284

Arresten van het Arbitragehof
Indiening, blz. 1284

Kennisgevingen van het Arbitragehof
Indiening, blz. 1285

Schriftelijke vragen (Regl. art. 76)
Indiening , blz. 1285

Voorafbeelding door het Rekenhof van
de uitslagen van de uitvoering van de be-
groting van de Vlaamse Gemeenschap
voor 1992
- 22 (1992-1993) - Nrs. 1 tot 3
Bespreking, blz. 1285

Sprekers : de heer J. Taylor, verslag-
gever, de heer L. Hancké, minister
W. Demeester-De Meyer

Ontwerp van decreet betreffende het
georganiseerd vrijwilligerswerk in de wel-
zijns- en gezondheidssector
- 449 (1993-1994) - Nrs. 1 tot 4
Algemene bespreking, blz. 1287

Sprekers : de heer L. Goutry, ver-
slaggever, de heren M. Maertens, J.
Vandeurzen, L. Hancké en minister
W. Demeester-De Meyer

Artikelsgewijze bespreking, blz. 1292

Voorstel van decreet van de heer J. Tay-
lor C.S. houdende regularisatie van de
toetreding van de Vlaamse regering tot
verenigingen zonder winstgevend doel
- 465 (1993-1994) - Nrs. 1 en 2
Algemene bespreking, blz. 1294

Sprekers : de heer S. Platteau en mi-
nister W. Demeester-De Meyer

Artikelsgewijze bespreking, blz. 1294

Regeling van de werkzaamheden,
blz. 1296

Bijlage
Vragen om uitleg, blz. 1297

Nr. 32 Donderdag 10 maart 1994
Middagvergadering

Berichten van verhindering, blz. 1305

Voorstel van decreet van de heer J. De
Seranno C.S. houdende wijziging van het
decreet van 16 juni 1982 houdende maat-
regelen voor een sociaal grondbeleid
- 378 (1992-1993) - Nrs. 1 tot 3
Algemene bespreking, blz. 1306

Sprekers : de heren J. Timmermans,
M. Olivier, J. De Seranno, A. Denys,
F. Van den Eynde en minister T.
Kelchtermans

Artikelsgewijze bespreking, blz. 1309
Spreker : de heer J. De Seranno

Interpellaties (Regl. art. 78)
Interpellatie van de heer M. Olivier tot
de heer T. Kelchtermans, Vlaamse minis-
ter van Openbare Werken, Ruimtelijke
Ordening en Binnenlandse Aangelegen-
heden, over de niet-naleving van Proto-
colovereenkomsten door de Vlaamse re-
gering, blz. 1310

Sprekers : de heren M. Olivier, L.
Van Nieuwenhuysen, E. Beysen, K.
Pinxten en minister T. Kelchtermans

Met redenen omklede moties, blz. 1314

Motie van de heer J. Taylor C.S. tot voor-
lopige regeling van de begroting van de
Vlaamse Gemeenschap voor het begro-
tingsjaar 1992
- 22 (1992-1993) - Nr. 2
Hoofdelijke stemming, blz. 1314

Ontwerp van decreet betreffende het
georganiseerd vrijwilligerswerk in de wel-
zijns- en gezondheidssector
- 449 (1993-1994) - Nrs. 1 tot 4
Hoofdelijke stemming, blz. 1315

Spreker : mevrouw J. Leduc

Voorstel van decreet van de heer J. Tay-
lor C.S. houdende regularisatie van de
toetreding van de Vlaamse regering tot
verenigingen zonder winstgevend doel
- 465 (1993-1994) - Nrs. 1 en 2
Hoofdelijke stemming, blz. 1316

Voorstel van decreet van de heer J. De
Seranno C.S. houdende wijziging van het
decreet van 16 juni 1982 houdende maat-
regelen voor een sociaal grondbeleid
- 378 (1992-1993) - Nrs. 1 tot 3
Hoofdelijke stemming, blz. 1317

Met redenen omklede motie van de heer
S. Platteau tot besluit van de op 22 fe-
bruari 1994 door de heer F. Vermeiren
in commissie gehouden interpellatie tot
mevrouw W. Demeester-De Meyer,
Vlaamse minister van Financiën en Be-
groting, Gezondheidsinstellingen, Wel-
zijn en Gezin, over de decretale maatre-
gelen tot vermindering van de onroeren-
de voorheffing
- 493 (1993-1994) - Nr. 1
Hoofdelijke stemming, blz. 1318

Met redenen omklede motie van de heer
J. Gabriels C.S. tot besluit van de op 22
februari 1994 door de heer J. Van Looy
in commissie gehouden interpellatie tot
de heer N. De Batselier, minister vice-
president van de Vlaamse regering,
Vlaamse minister van Leefmilieu en
Huisvesting, over de ecologische impuls-
gebieden
- 494 (1993-1994) - Nr. 1
Hoofdelijke stemming, blz. 1319

Sprekers : de heren J. Van Looy, J.
Gabriels, F. Wymeersch, L. Barbé,
A. Denys en J. Caubergs

Met redenen omklede motie van de heer
L. Van Nieuwenhuysen tot besluit van
de op 22 februari 1994 door de heer L.
Van Nieuwenhuysen in commissie gehou-
den interpellatie tot de heer L. Van den
Brande, minister-president van de
Vlaamse regering, Vlaamse minister van
Economie, KMO, Wetenschapsbeleid,
Energie en Externe Betrekkingen, over
de subsidiëring van het blad Carrefour
door de Franse Gemeenschap
- 496 (1993-1994) - Nr. 1
Hoofdelijke stemming, blz. 1323

Spreker : de heer L. Van Nieuwen-
huysen

Met redenen omklede motie van de heer
L. Pierco tot besluit van de op 23 februari
1994 door de heren H. Van Dienderen
en R. Van Hooland gehouden interpella-
ties respectievelijk tot de heer N. De Bat-
selier, minister vice-president van de
Vlaamse regering, Vlaamse minister van
Leefmilieu en Huisvesting, en de heer T.
Kelchtermans, Vlaamse minister van
Openbare Werken, Ruimtelijke Orde-
ning en Binnenlandse Aangelegenheden,
over mogelijke plannen van de Vlaamse
regering tegen het overstromingsgevaar
en over de organisatie, het beheer en de
financiering van het Vlaams Noodfonds
- 499 (1993-1994) - Nr. 1
Hoofdelijke stemming, blz. 1325

Sprekers : de heren L. Pierco, J. Ta-
vernier  en R. Van Hooland

Met redenen omklede motie van de heer
L. Hancké tot besluit van de op 23 fe-
bruari 1994 door de heer R. Van Hool-
and gehouden interpellatie tot de heer T.
Kelchtermans, Vlaamse minister van
Openbare Werken, Ruimtelijke Orde-
ning en Binnenlandse Aangelegenheden,
over de organisatie, het beheer en de fi-
nanciering van het Vlaams Noodfonds
- 500 (1993-1994) - Nr. 1
Hoofdelijke stemming, blz. 1326

Met redenen omklede motie van de heer
H. Van Dienderen C.S. tot besluit van de
op 23 februari 1994 door de heer H. Van
Dienderen gehouden interpellatie tot de
heer N. De Batselier, minister vice-presi-
dent van de Vlaamse regering, Vlaamse
minister van Leefmilieu en Huisvesting,
en de heer T. Kelchtermans, Vlaamse mi-
nister van Openbare Werken, Ruimtelij-
ke Ordening en Binnenlandse Aangele-
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Nieu- 

genheden, over mogelijke plannen van
de Vlaamse regering tegen het overstro-
mingsgevaar
- 501 (1993-1994) - Nr. 1
Hoofdelijke stemming, blz. 1327

Sprekers : de heren J. De Meyer en
F. Wymeersch

Met redenen omklede motie van de heer
J. Caudron tot besluit van de op 24 fe-
bruari 1994 door de heer J. Caudron in
commissie gehouden interpellatie tot me-
vrouw L. Detiège, Vlaamse minister van
Tewerkstelling en Sociale Aangelegenhe-
den, over de dopingcontroles tijdens het
ECC-tennistornooi te Antwerpen
- 502 (1993-1994) - Nr. 1
Hoofdelijke stemming, blz. 1329

Sprekers : de heer J. Caudron, me-
vrouw T. Merckx-Van Goey

Met redenen omklede motie van de heer
F. De Man tot besluit van de op 24 fe-
bruari 1994 door de heer F. De Man in
commissie gehouden interpellatie tot me-
vrouw L. Detiège, Vlaamse minister van
Tewerkstelling en Sociale Aangelegenhe-
den, over de inhoud van de voorlichtings-
publikatie “Den Vrijen Courant”
- 504 (1993-1994) - Nr. 1
Hoofdelijke stemming, blz. 1330

Sprekers : de heren F. De Man, E.
Van Rompuy, L. Hancké, A. Denys,
P. Van Grembergen, J. Geysels, mi-
nister L. Detiège

Met redenen omklede motie van de heer
E. Van Vaerenbergh -c.s. tot besluit van
de op 24 februari 1994 door de heer E.
Van Vaerenbergh gehouden interpellatie
tot de heer L. Van den Brande, minister-
president van de Vlaamse regering,
Vlaamse minister van Economie, KMO,
Wetenschapsbeleid, Energie en Externe
Betrekkingen, over het stemrecht van on-
derdanen van de Europese Unie bij de
verkiezingen voor het Europees Parle-
ment
- 503 (1993-1994) - Nr. 1
Hoofdelijke stemming, blz. 1334

Sprekers : de heren E. Van Vaeren-
bergh, J. Van Hauthem, A. Denys,
H. Suykerbuyk, J. Ulburghs, L. Pier-
CO

Met redenen ontklede motie van de heer
J. Ulburghs tot besluit van de op 24 fe-
bruari 1994 door de heer E. Van Vaeren-
bergh gehouden interpellatie tot de heer
L. Van den Brande, minister-president
van de Vlaamse regering, Vlaamse minis-
ter van Economie, KMO, Wetenschaps-
beleid, Energie en Externe Betrekkin-
gen, over het stemrecht van onderdanen
van de Europese Unie bij de verkiezingen
voor het Europees Parlement
- 505 (1993-1994) - Nr. 1
Hoofdelijke stemming, blz. 1336

Spreker : de heer P. Van Grember-
gen

Met redenen omklede motie van de heer
J. Van Hauthem tot besluit van de op 24

februari 1994 door de heer E. Van Vae-
renbergh gehouden interpellatie tot de
heer L. Van den Brande, minister-presi-
dent van de Vlaamse regering, Vlaamse
minister van Economie, KMO, Weten-
schapsbeleid, Energie en Externe Be-
trekkingen, over het stemrecht van on-
derdanen van de Europese Unie bij de
verkiezingen voor het Europees Parle-
ment
- 506 (1993-1994) - Nr. 1
Hoofdelijke stemming, blz. 1337

Spreker : de heer J. Van Hauthem

Regeling
1338

van de werkzaamheden, blz.

Nr. 33 Vrijdag 11 maart 1994
Morgenvergadering

Berichten van verhindering, blz. 1339

Ontwerp van decreet tot aanpassing van
decreten, wetten, koninklijke en ministe-
riële besluiten aan de federale terminolo-
gie en aan de toepassing van artikel 132
van de Grondwet
- 476 (1993-1994) - Nrs. 1 tot 3
Algemene bespreking, blz. 1339
Artikelsgewijze bespreking, blz. 1339

Voorstel van resolutie van de heren D.
Van der Maelen, F. Sarens en J. Caudron
en mevrouw M. Aelvoet C.S. betreffende
het Zuid-Afrikabeleid van de Vlaamse
Gemeenschap
- 446 (1993-1994) - Nrs. 1 tot 4
Voorstel van resolutie van de heren S.
Platteau, J. Gabriels en J. Valkeniers be-
treffende een volledig herstel van de be-
trekkingen tussen de Vlaamse Gemeen-
schap en Zuid-Afrika
- 472 (1993-1994) - Nrs. 1 en 2
Voorstel van resolutie van de heren G.
Annemans, F. Dewinter en L. Van Nieu-
wenhuysen betreffende het Zuid-Afrika-
beleid van de Vlaamse Gemeenschap
- 474 (1993-1994) - Nrs. 1 en 2
Bespreking, blz. 1340

Sprekers : de heer J. Van der Sande,
verslaggever, de heren D. Van der
Maelen, J. Valkeniers, S. Platteau,
A. Denys, mevrouw M. Aelvoet, de
heren F. Sarens, L. Van Nieuwen-
huysen, P. Van Grembergen, minis-
ter-president L. Van den Brande

Voorstel van resolutie van de heren J.
Ansoms, J. De Mol, R. Van Hooland en
H. Van Dienderen betreffende maatrege-
len tot het bevorderen van de verkeers-
veiligheid
- 464 (1993-1994) - Nrs. 1 en 2
Voorstel van resolutie van de heren E.
Beysen en V. Vautmans betreffende

maatregelen met betrekking tot het
bevorderen van de verkeersveiligheid
- 498 (1993-1994) - Nrs. 1 en 2
Bespreking, blz. 1357

Sprekers : de heren J. Ansoms, R.
Van Hooland, J. De Mol, L. Barbé,
E. Beysen, minister J. Sauwens

Regeling van de werkzaamheden, blz.
1367

Bijlage
Vragen om uitleg, blz. 1369

Nr. 34 Vrijdag 11 maart 1994
Middagvergadering

Berichten van verhindering, blz. 1373

Actuele vragen (Regl. art. 77)
Actuele vraag van de heer B. Vanden-
driessche tot mevrouw W. Demeester-De
Meyer, Vlaamse minister van Financiën
en Begroting, Gezondheidsinstellingen,
Welzijn en Gezin, over het recent afge-
sloten protocol tussen de federale minis-
ter van Justitie en de Vlaamse minister
voor Welzijn en Gezondheid inzake ver-
vroegde vrijlating van gedetineerden met
korte straffen, blz. 1373
Actuele vraag van de heer P. Tant tot de
heer L. Van den Brande, minister-presi-
dent van de Vlaamse regering, Vlaamse
minister van Economie, KMO, Weten-
schapsbeleid, Energie en Externe Be-
trekkingen, over de beslissing van 2
maart van de Vlaamse regering om een
administratie Land- en Tuinbouw op te
richten, blz. 1374
Actuele vraag van de heer L. Barbé tot
de heer L. Van den Brande, minister-pre-
sident van de Vlaamse regering, Vlaamse
minister van Economie, KMO, Weten-
schapsbeleid, Energie en Externe Be-
trekkingen, over de stand van de onder-
handelingen tussen het Rekenhof en de
GIMV over een nieuwe overeenkomst in-
zake controle van het  Rekenhof ,
blz. 1375
Actuele vraag van de heer A. Denys tot
de heer L. Van den Brande, minister-pre-
sident van de Vlaamse regering, Vlaamse
minister van Economie, KMO, Weten-
schapsbeleid, Energie en Externe Be-
trekkingen, over de deontologie van de
Vlaamse regering na de interpellatie die
Vlaams verkeersminister Sauwens
woensdag jongstleden richtte tot zijn fe-
derale collega, blz. 1376
Actuele vraag van de heer J. Van Hau-
them tot de heer L. Van den Brande,
minister-president van de Vlaamse rege-
ring, Vlaamse minister van Economie,
KMO, Wetenschapsbeleid, Energie en
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op 
blz. 

Externe Betrekkingen, over de recente
reactie van minister Maystadt op het ad-
vies van de auditeur van de Raad van
State in verband met de concessie over
de Dodengang te Diksmuide, blz. 1377
Actuele vraag van de heer F. Dielens tot
de heer L. Van den Brande, minister-pre-
sident van de Vlaamse regering, Vlaamse
minister van Economie, KMO, Weten-
schapsbeleid, Energie en Externe Be-
trekkingen, over het al dan niet geoor-
loofd zijn van deelname van gemeenten
in het kapitaal van particuliere vennoot-
schappen, blz. 1378
Actuele vraag van de heer M. Maertens
tot de heer L. Van den Brande, minister-
president van de Vlaamse regering,
Vlaamse minister van Economie, KMO,
Wetenschapsbeleid, Energie en Externe
Betrekkingen, over het plan voor een
nieuw Oostends  Casino in zee, blz. 1379
Actuele vraag van de heer L. Pierco tot
de heer N. De Batselier, minister vice-
president van de Vlaamse regering,
Vlaamse minister van Leefmilieu en
Huisvesting, over de VITO-studie  inzake
drankverpakkingen, blz. 1380
Actuele vraag van de heer J. Vande La-
notte tot de heer N. De Batselier, minis-
ter vice-president van de Vlaamse rege-
ring, Vlaamse minister van Leefmilieu en
Huisvesting, over het persbericht dat de
IWVA een kunstmatig meer in de duinen
plant, blz. 1380
Actuele vraag van de heer R. Van Hool-
and tot de heer T. Kelchtermans, Vlaam-
se minister van Openbare Werken,
Ruimtelijke Ordening en Binnenlandse
Aangelegenheden, over de organisatie
van de bestrijding van het zwerfvuil, blz.
1381
Actuele vraag van de heer E. Van Vae-
renbergh tot de heer T. Kelchtermans,
Vlaamse minister van Openbare Werken,
Ruimtelijke Ordening en Binnenlandse
Aangelegenheden, over een overtreding
van de taalwet door de vice-gouverneur
van Brabant bij de mededeling van het
openbaar onderzoek over de herziening
van het gewestplan Halle-Vilvoorde-Asse

het
bE. 1382

grondgebied Grimbergen,

Actuele vraag van de heer F. Dewinter
tot de heer L. Van den Bossche, Vlaamse
minister van Onderwijs en Ambtenaren-
zaken, over het dragen van de Islamiti-
sche hoofddoek in scholen. blz. 1383

Regeling van de werkzaamheden,
blz. 1384

Interpellatie (Regl. art. 78)
Interpellatie van mevrouw M. Aelvoet
tot de heer J. Sauwens, Vlaamse minister
van Verkeer, Buitenlandse Handel en
Staatshervorming, over het HST-project,
blz. 1384

Sprekers : mevrouw M. Aelvoet, de
heren L. Van Nieuwenhuysen, L.
Appeltans, minister J. Sauwens

Met redenen omklede motie, blz. 1391

Regeling van de werkzaamheden,
blz. 1391

Nr. 35 Dinsdag 22 maart 1994

Berichten van verhindering, blz. 1393

Ontwerp van decreet
Indiening en verwijzing, blz. 1393

Voorstellen van decreet
Indiening en verwijzing, blz. 1393

Voorstel van resolutie
Intrekking, blz. 1393

Verslagen
Indiening, blz. 1393

Motie
Indiening en verwijzing, blz. 1394

Besluit van de Vlaamse regering
Indiening en verwijzing, blz. 1394

Arresten van het Arbitragehof
Indiening, blz. 1394

Kennisgevingen van het Arbitragehof
Indiening, blz. 1394

Schriftelijke vragen (Regl. art. 76)
Indiening, blz. 1394

Samenstelling van een commissie
Wijziging onder de plaatsvervangende le-
den, blz. 1394

Motie van orde Bijlage
Vraag om uitleg, blz. 1435Voorstel tot spoedbehandeling, blz. 1395

Ontwerp van decreet betreffende de
naamloze vennootschap Zeekanaal en
Watergebonden Grondbeheer Vlaande-
ren
- 473 (1993-1994) - Nrs. 1 tot 7
Voorstel van decreet van de heren L.
Peeters, J. Van Eetvelt, H. Candries en
V. Vautmans C.S. houdende oprichting
van de NV Zeekanaal
- 273 (1992-1993) - Nrs. 1 en 2
Algemene bespreking, blz. 1395

Sprekers : de heer J. Ansoms, ver-
slaggever, mevrouw L. Maximus, de
heren V. Vautmans, W. Verreycken,
R. Van Hooland, H. Van Dienderen,
minister W. Demeester-De Meyer,
minister T. Kelchtermans

Artikelsgewijze bespreking, blz. 1404
Sprekers : de heren J. De Seranno,
W. Verreycken, V. Vautmans en mi-
nister T. Kelchtermans

Nr. 36 Woensdag 23 maart 1994
Morgenvergadering

Berichten van verhindering, blz. 1439

Ontwerp van decreet tot wijziging van
het decreet van 2 juli 1981 betreffende
het beheer van de afvalstoffen
- 485 (1993-1994) - Nrs. 1 tot 5
Voorstel van decreet van de heren H.
Van Dienderen en L. Barbé betreffende
de ecologische bijsturing van de stroom
versleten banden van voertuigen
- 36 (BZ 1992) - Nrs. 1 en 2
Voorstel van decreet van de heer M. Ca-
poen houdende inrichting van container-
parken in de gemeenten
- 94 (BZ 1992) - Nrs. 1 en 2

Interpellaties (Regl. art. 78)
Interpellatie van de heer A. Denys tot

de heer H. Weckx, Vlaamse minister van
Cultuur en Brusselse Aangelegenheden,
over het uitzendvermogen van de lokale
radio’s
Interpellatie van de heer F. Dewinter tot
de heer H. Weckx, Vlaamse minister van
Cultuur en Brusselse Aangelegenheden,
over de problematiek van de Vlaamse lo-
kale radio’s, blz. 1414

Sprekers : de heren A. Denys, F. De-
winter, mevrouw M. Aelvoet, de
heer E. Van Rompuy, minister H.
Weckx

Met redenen omklede motie, blz. 1422
Interpellatie van de heer J. De Mol tot
de heer N. De Batselier, minister vice-
president van de Vlaamse regering,
Vlaamse minister van Leefmilieu en
Huisvesting, over de uitvoering van de
verbintenissen aangegaan tijdens de Un-
eed-conferentie van Rio de Janeiro
Interpellatie van de heer L. Barbé tot de
heer N. De Batselier, minister vice-presi-
dent van de Vlaamse regering, Vlaamse
minister van Leefmilieu en Huisvesting,
over de opvolging van de Rio-conferen-
tie, blz. 1422

Sprekers : de heren J. De Mol, L.
Barbé, minister N. De Batselier

Interpellatie van de heer A. Denys tot
de heer L. Van den Brande, minister-pre-
sident van de Vlaamse regering, Vlaamse
minister van Economie, KMO, Weten-
schapsbeleid, Energie en Externe Be-
trekkingen, over het standpunt van de
Vlaamse regering in het HST-dossier,
blz. 1428

Sprekers : de heer A. Denys, me-
vrouw M. Aelvoet, de heer L. Van
Nieuwenhuysen, minister-president
L. Van den Brande

Regeling van de werkzaamheden,
blz. 1433
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Regeling 
1494 

gever, 
Brouns, 

M. Capoen, 

Algemene bespreking, blz. 1439
Sprekers : de heer J. De Mol, verslag-

de heren F. Vergote, H.
g:ns X Buisseret R. Swinnen L.
Barbé, M.‘Capoen,  A. Denys, J. Ga-
briels, minister N. De Batselier

Artikelsgewijze bespreking, blz. 1455

Regeling van de werkzaamheden,
blz. 1465

Bijlage
Vragen om uitleg, blz. 1467

Nr. 37 Woensdag 23 maart 1994
Middagvergadering

Berichten van verhindering, blz. 1479

Actuele vragen (Regl. art. 77)
Actuele vraag van de heer W. Verreyc-
ken tot de heer H. Weckx, Vlaamse mi-
nister van Cultuur en Brusselse Aangele-
genheden, over het multimediaproject
rond V-dag op 6 mei 1994, blz. 1479
Actuele vraag van de heer J. Peeters tot
mevrouw L. Detiège, Vlaamse minister
van Tewerkstelling en Sociale Aangele-
genheden, over de onvoldoende resulta-
ten van het jobgarantieplan voor deeltijds
werkende jongeren en het engagement
van het VEV, blz. 1481
Actuele vraag van de heer G. Annemans
tot de heer L. Van den Brande, minister-

president van de Vlaamse regering,
Vlaamse minister van Economie, KMO,
Wetenschapsbeleid, Energie en Externe
Betrekkingen, over het aanstaande be-
zoek van de minister-president aan de
president van Frankrijk en het belang
hiervan voor bepaalde actuele dossiers
Actuele vraag van de heer R. Van Hoo-
land tot de heer L. Van den Brande, mi-
nister-president van de Vlaamse rege-
ring, Vlaamse minister van Economie,
KMO, Wetenschapsbeleid, Energie en
Externe Betrekkingen, over het aan-
staande bezoek van de minister-president
aan de president van Frankrijk en het
belang hiervan voor bepaalde actuele
dossiers, blz. 1482
Actuele vraag van de heer L. Barbé tot
de heer L. Van den Brande, minister-pre-
sident van de Vlaamse regering, Vlaamse
minister van Economie, KMO, Weten-
schapsbeleid, Energie en Externe Be-
trekkingen, over regeringssteun voor we-
tenschappelijk onderzoek naar astma- en
longaandoeningen, blz. 1484
Actuele vraag van de heer J. Geysels tot
de heer N. De Batselier, minister vice-
president van de Vlaamse regering,
Vlaamse minister van Leefmilieu en
Huisvesting, over het standpunt van de
Vlaamse regering omtrent het uitstel van
de ecotaksen, blz. 1485
Actuele vraag van de heer F. Van den
Eynde tot de heer N. De Batselier, minis-
ter vice-president van de Vlaamse rege-
ring, Vlaamse minister van Leefmilieu en
Huisvesting, over de geruchten rond Do-
mus Flandria, blz. 1485
Actuele vraag van de heer H. Suyker-
buyk tot de heer T. Kelchtermans,
Vlaamse minister van Openbare Werken,

Ruimtelijke Ordening en Binnenlandse
Aangelegenheden, over de problematiek
van de weekendverblijven na een recent
vonnis van de rechtbank, blz. 1486
Actuele vraag van de heer H. Lauwers
tot de heer T. Kelchtermans, Vlaamse
minister van Openbare Werken, Ruimte-
lijke Ordening en Binnenlandse Aangele-
genheden, over het tracé van de hoge
snelheidstrein ten noorden van Antwer-
pen, blz. 1487

Voorstel van resolutie van de heren L.
Barbé en M. Maertens C.S. betreffende
de aanleg van nieuwe hoogspanningslij-
nen in West-Vlaanderen
- 460 (1993-1994) - Nr. 1
Voorstel tot spoedbehandeling, blz. 1488

Sprekers : de heren L. Barbé, L.
Hancké, A. Denys, E. Van Rompuy,
P. Hostekint, minister T. Kelchter-
mans

Ontwerp van decreet betreffende de
naamloze vennootschap Zeekanaal en
Watergebonden Grondbeheer Vlaande-
ren
- 473 (1993-1994) - Nrs. 1 tot 7
Aangehouden stemmingen, blz. 1489
Hoofdelijke stemming, blz. 1489

Sprekers : de heren V. Vautmans, W.
Verreycken, J. Geysels, J. Valke-
niers, G. Verhofstadt

yJf;ling van de werkzaamheden, blz.
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37e vergadering Woensdag 23 maart 1994
Namiddagvergadering

VOORZITTER : de heer E. Balde-
wijns
- De notulen van de jongste vergade-
ring worden ter tafel gelegd.
- De vergadering wordt geopend om
14.03 uur.
De voorzitter : Dames en
vergadering is geopend.

heren, de

AANWEZIG
M. Aelvoet, V. Anciaux, G. Anne-
mans, J. Ansoms, G. Anthuenis, A.
Arts, E. Baldewijns, L. Barbé, E.
Beysen, R. Bosman, M. Bourgois,
P. Breyne, H. Brouns, X. Buisseret,
H. Candries, M. Capoen, J. Cau-
bergs ,  J .  Caudron ,  F .  Cauwen-
berghs, P. Chevalier, M. Colla, M.
Cordeel, H. Coveliers, S. Creyf, N.
De Batselier, A. De Boeck, J. De
Bremaeker, S. De Clerck, H. De
Croo, E. De Groot, A. De Maght-
Aelbrecht, F. De Man, W. Demees-
ter-De Meyer, J. Demeulenaere, J.
De Meyer, J. De Mol, W. Demuyt,
A. Denys, P. Deprez, J. De Roo, J.
De Seranno, P. Desmet, R. Deswae-
ne, L. Detiège, W. De Vlieghere, J.
Devolder, P. Dewael, F. Dewinter,
M. Didden, F. Dielens, L. Dierickx,
V. Dua, J. Dupré, J. Eeman, M.
Eyskens, J. Gabriels, G. Geens, J.
Geysels, F. Ghesquière, A. Gijs-
brechts-Horckmans, W. Goossens,
L. Goutry, L. Hancké, P. Hostekint,
T. Kelchtermans, A. Kempinaire,
R. Landuyt, H. Lauwers, J. Laver-

ge, J. Leduc, J. Lenssens, A. Ley-
sen, C. Lisabeth, M. Logist, H. Mar-
soul, Maximus, T. Merckx-Van
Goey, C. Moors, L. Nelis-Van Lie-
dekerke, H. Olaerts, M. Olivier, J.
Peeters, L. Peeters, W. Peeters, L.
Pierco, E. Pinoie, K. Pinxten, S.
Platteau, R. Raes, F. Sarens, J. Sau-
wens, A. Schellens, E. Schuermans,
W. Seeuws, J. Spinnewyn, H. Suy-
kerbuyk, G. Swennen, R. Swinnen,
W. Taelman, P. Tant, J. Tavernier,
J. Taylor, L. Tobback, M. Tyberg-
hien-Vandenbussche, J. Valkeniers,
J. Vande Lanotte, L. Van den Bran-
de, F. Vandenbroucke, B. Vanden-
driessche, F. Van den Eynde, D.
Van der Maelen, M. Van der Poor-
ten, J. Van der Sande, J. Vandeur-
zen, H. Van Dienderen, J. Van Eet-
velt, P. Van Grembergen, J. Van
Hauthem, J. Van Hecke, R. Van
Hooland, M. Van houtte, E. Van-
keirsbilck, G. Vanleenhove, J. Van
Looy, D. Van Mechelen, L. Van
Nieuwenhuysen, K. Van Overmeire,
T. Van Parys, M. Van Peel, R. Van
Rompaey, E. Van Rompuy, E. Van
Vaerenbergh, R. Van Walleghem,
V. Vautmans, F. Vergote, G. Ver-
hofstadt, 1. Verleyen, A. Verlinden,
G. Vermassen, F. Vermeiren, W.
Verreycken, M. Verwilghen, H.
Weckx, J. Weyts, F. Willockx, F.
Wymeersch.

AFWEZIG MET KENNISGE-
VING
E. Flamant, R. Vanlerberghe : ge-
zondheidredenen ;

L. Appeltans, M. Bartholomeeus-
sen, P. Berben, J. Buchmann, W.
Claes, M. Maertens, D. Ramoudt,
H. Schiltz, J. Sleeckx, J. Timmer-
mans, J. Ulburghs, H. Van Wambe-
ke, L. Van den Bossche : buitens-
lands ;
G. Bossuyt, L. Bril, J. Leclercq, G.
Moens, F. Swaelen, R. Wierinckx,
M. Vogels : ambtsverplichtingen ;
M. Dillen, L. Vanvelthoven : fami-
lieverplichtingen.

AFWEZIG ZONDER KENNIS-
GEVING
A. Bourgeois, G. Cardoen, W. Cor-
tois, R. Daems, J. Decorte,  J.-L.
Dehaene, P. De Keersmaeker, E.
Derycke, R. De Wulf, L. Martens,
W. Martens, L. Monset, A.-M.
Neyts-Uyttebroeck, J. Pede, M.
Smet, L. Standaert, A. Van Aperen,
J.-P. Van Rossem.

ACTUELE VRAGEN (Regl. art.
77)
Actuele vraag van de heer W. Ver-
reycken tot de heer H. Weckx,
Vlaamse minister van Cultuur en
Brusselse Aangelegenheden, over
het multimedia-project rond V-dag
op 6 mei 1994
De voorzitter : Aan de orde is de
actuele vraag van de heer Verreyc-
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Voorzitter

VB- Kamerlid Gerolf Annemans on-
dervroeg minister-president Luc Van
den Brande (CVP) over zijn gepland
bezoek aan Frankrijk

ken tot de heer Weckx, Vlaamse mi-
nister van Cultuur en Brusselse Aan-
gelegenheden, over het multimedia-
project rond V-dag op 6 mei 1994.

De  heer  Ver reycken  heef t  he t
woord.

De heer W. Verreycken : Mijnheer
de voorzitter, mijnheer de minister,
op initiatief van een collega van de
heer Weckx, de minister van Onder-
wijs wordt op 6 mei een klasvrije dag
gegeven aan de scholieren in het ka-
der van V-day, 8 mei 1945.

Ik vraag mij hierbij onmiddellijk af
waarom die V-day-herdenking 49
jaar na de feiten moet worden inge-
richt en waarom niet volgend jaar,
50 jaar na de feiten ? Dat zou meer
logisch zijn.

Ik vermoed electorale bedoelingen
om toch nog een minister in het zon-
netje te zetten vóór de Europese ver-
kiezingen en vóór de gemeente-
raadsverkiezingen. Volgend jaar zou
dat niet het geval zijn.

Ook bij de vertaling van de “V” uit
V-day heb ik vragen. “Victorie” -
een goed Nederlands woord - zou
perfect zijn. Maar er wordt gekozen
voor “vrede”, “verdraagzaamheid”,
en “vooruitgang”, terwijl “Vlaamse
onafhankelijkheid” in mijn denk-
richting een plezierige vertaling had
kunnen zijn van victorie.

Ook het departement van de minis-
ter van Cultuur wordt in dit gebeu-
ren ingeschakeld via een multi-me-
diaproject in samenwerking met de
BRTN. Ik kreeg de gelegenheid om
het ontwerpscenario van dit project
in te kijken. De BRTN wordt hierin
verplicht cultuurwaanzinnige slogans
te hanteren, zoals “Be a V-kid !“, “V
you !” en “Do the V !“. Totdaar  en-
kele bijzonder inhoudsvolle slogans
die de BRTN, volledig cultuurbe-
wust, op de scholieren moet losla-
ten. Ook hier zie ik een duidelijke
reden om de Cultuurminister te vra-
gen in te grijpen.

Mijnheer de minister, volgende con-
crete vragen wilde ik stellen aan de
minister van Onderwijs. Hoeveel
kost dat hele project aan zijn depar-
tement en waarom wordt het 49 jaar
na de gebeurtenissen ingericht ?

Mijnheer de minister van Cultuur,
bent u het er mee eens dat de BRTN
wordt gebruikt voor het bijna electo-
raal in het zonnetje zetten van een
minister ?

In dit verband verwijs ik naar een
interne BRTN-dienstnota van 9
maart 1994, ondertekend door de
heer Cas Goossens, ik citeer :“In
alle programma’s moet wat maar
enigszins naar verkiezingspropagan-
da zweemt, worden vermeden. Deze
waarschuwing geldt niet enkel de in-
formatie, maar ook en vooral de pa-
ra-informatieve uitzendingen. Nie-
mand mag zich laten meeslepen in
de promotie van politici, stellingen
of partijen.” Einde citaat.

Ik heb de indruk dat dit multi-me-
diaproject zondigt tegen alle regels
die de heer Cas Goossens hier te-
recht aanhaalt.

Mijnheer de minister, het interes-
seert mij echt uw visie ter zake te
vernemen.

De voorzitter : De minister heeft het
woord.

Minister H. Weckx : Mijnheer de
voorzitter, mijn collega is veront-
schuldigd wegens een internationale
verplichting. Ik kan moeilijk ant-
woorden op de vragen die aan hem
zijn gericht. Het is iedere minister
van de regering toegelaten om bin-
nen zijn functionele bevoegdheden
projecten op te zetten met de open-
bare omroep. De minister van On-
derwijs maakt dus ook in dit geval
gebruik van functionele bevoegdhe-
den die hem zijn toegewezen.

Verder onderhandelt mijn departe-
ment op dit ogenblik met de BRTN
over een project inzake leesbevorde-
ring. Ik heb dit project reeds sinds
geruime tijd op touw gezet en beslist
ook de ondersteuning van de elec-
tronische media te vragen. Ik ben
immers van oordeel dat zij een be-
langrijke, positieve rol hebben te
spelen inzake leesbevordering.

Mijn collega handelt dus beslist bin-
nen het bestek van zijn bevoegdhe-
den.

Het multi-mediaproject dat werd in-
gediend door minister Van den Bos-
sche, werd na een eerste gesprek
met de BRTN-hiërarchie afgeslankt.
De afgeslankte versie die door de
BRTN werd gesuggereerd, is door
het departement van Onderwijs aan-
vaard. Dit voorstel moet nog wel
door de raad van bestuur van de
BRTN worden besproken. Elk be-
stuurslid zal de kans hebben inhou-
delijke bemerkingen te maken bij
het huidige afgeslankte project.

Ten slotte ben ik niet ongevoelig
voor uw argumenten en zal ik de
BRTN wijzen op het overmatig ge-
bruik van Engelse slogans in het ka-
der van een dergelijk project. Ik zal
de administrateur-generaal en de
voorzitter van de raad van bestuur
van de BRTN herinneren aan de be-
langrijke rol die de openbare om-
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een 

18-jarigen, 

18-jarigen, 

Weckx

roep moet vervullen inzake het taal-
gebruik binnen onze gemeenschap.

ters tot mevrouw Detiège, Vlaamse komen ? Hoever staat het met de
minister van Tewerkstelling en So- realisatie van uw jeugdwerkgarantie-
ciale Aangelegenheden, over de on- plan voor langdurig werkloze jonge
voldoende resultaten van het job- Vlamingen ?

De voorzitter : De heer Verreycken
heeft het woord voor een repliek.

garantieplan voor deeltijds werken-
de jongeren en het engagement van
het VEV.

De voorzitter : Minister Detiège
heeft het woord.

De heer W. Verreycken : Mijnheer
de voorzitter, ik dank de minister
voor zijn antwoord.

Miinheer de minister, ik verwacht
een gepaste reactie op de cultuur-
stompzinnigheden waarmee de scho-
lieren op een bijna manipulerende
manier, worden geconfronteerd. Dit
is een belangrijk facet van de zaak
en rechtvaardigt de actualiteit van
mijn vraag. Ik hoopte immers dat ik
u kon overtuigen om een dergelijke
brief te schrijven, nog vóór de raad
van bestuur opnieuw samenkomt.

De heer Peeters heeft het woord.

De heer J. Peeters : Mijnheer de
voorzitter, mevrouw de minister, vo-
rig jaar werd er op de Vlaamse Te-
werkstellingsconferentie inzake de
jeugdwerkloosheid door de overheid
en door de Vlaamse patroons een
dubbel engagement aangegaan inza-
ke jobgarantieplannen voor langdu-
rig werkloze jongeren.

Minister L. Detiège : Mijnheer de
voorzitter, op de Tewerkstellings-
conferentie werden voor jongeren
drie elementen vooropgesteld.

De eerste groep van jongeren omvat
de 15-  tot l%jarigen, die in aanmer-
king komen voor deeltijds leren en
deeltijds werken.

Het eerste deel van het engagement
betrof de overheid, die zich ertoe
verplichtte een jeugdwerkgarantie-
plan uit te werken voor langdurig
werkloze jonge Vlamingen, en hier-
voor een aantal projecten op te star-
ten. De overheid is haar deel van de
belofte inmiddels nagekomen.

Voorts werd de vijf voor twaalf-actie
op het getouw gezet voor de 15-  tot
i%jarigen,  met het doel zo vlug mo-
gelijk voor werk te zorgen. Het jon-
gerenbanenplan van de federale re-
gering speelde in op dit initiatief.Ik begrijp uiteraard dat u niet wil

antwoorden in naam van minister
Van den Bossche. Toch moet ik erop
wijzen dat ik deze vragen wel dege-
lijk tijdig schriftelijk had ingediend
en dat ik had gehoopt dat minister
Van den Bossche u zijn antwoord
zou meedelen. Hij was immers op
de hoogte van de inhoud van mijn
vraag. Thans lijkt het alsof de minis-
ter twee belangrijke vragen wil ont-
wijken, namelijk de reden van de 49
jaar en de kostprijs van het project.
Ik zal deze vragen schriftelijk indie-
nen, hoewel ik mij ervan bewust ben
dat er niet vaak rekening wordt ge-
houden met de antwoordtermijnen.

De voorzitter : Het incident is geslo-

Het tweede deel van het engagement
betrof de Vlaamse patroons, het
VEV, die de verplichting op zich
hebben genomen om voor een speci-
fieke groep, de deeltijds werkende
en deeltijds studerende jongeren,
een jeugdwerkgarantieplan uit te
werken. Op dat ogenblik was onge-
veer de helft van de deeltijds stude-
rende scholieren zonder werk. De
Vlaamse patroons hebben toen be-
loofd om binnen het jaar een jeugd-
werkgarantieplan uit te werken Öm

Ten slotte was er het jeugdwerk-
garantieplan voor de jongeren die
twee jaar uitkeringsgerechtigd werk-
loos ziin.

.l

Wat de eerste groep betreft, hebben
wij op Kerstavond aan de sociale
partners gevraagd wat het engage-
ment van de werkgevers inhield en
op welke manier hun programma
zou worden gerealiseerd.

Op dat ogenblik was er inderdaad
nog niets gebeurd. Men heeft ons
beloofd bij een eerstkomende verga-
dering van Vesoc eind maart verslag
uit te brengen van wat er nu wel is
gebeurd. Blijkbaar is dat niet veel.
Uit de gegevens van het vrij onder-
wijs blijkt dat er nog altijd bijna 49
percent van die jongeren zonder
werk zit. Ook uit andere onderzoe-
ken zoals deze in verband met Luik
blijkt dat dit de gevoelige groep jon-
geren is die, wanneer zij deeltijds
werken, deeltijds op straat lopen, in
feite aan hun lot worden overgela-
ten. Het is zeer belangrijk om hier
nieuwe stappen te ondernemen.

In verband met het jeugdwerkgaran-
tieplan is er een akkoord met de so-
ciale partners dat 2.000 van de 4.000
plaatsen worden ingevuld door de
Vlaamse regering. Dat is ondertus-

ten.

Actuele vraag van de heer J. Peeters
tot mevrouw L. Detiège, Vlaamse
minister van Tewerkstelling en So-
ciale Aangelegenheden, over de on-
voldoende resultaten van het job-
garantieplan voor deeltijds werken-
de jongeren en het engagement van
het VEV

De voorzitter : Aan de orde is de
actuele vraag van de heer Jan Pee-

geëvalueerd. Wij moeten vaststellen
dat er nauwelijks overleg heeft

deze jongeren aan deeltijds werk of

plaatsgevonden en dat het VEV haar
belofte niet is nagekomen.

een stage te helpen. Op 17 maart,

Mevrouw de minister, is het juist dat
het VEV tot op heden geen initiatie-

één jaar na het aangaan van deze

ven heeft genomen en dat de helft
van de betrokken doelgroep nog

belofte, moest het project worden

steeds werkloos is ? Op welke ma-
nier zult u hieraan trachten te ver-
helpen ? Hoe kunt u het VEV stimu-
leren om zijn verplichtingen na te
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Detiège

sen gebeurd op enkele kleine details
na. De andere 2.000 plaatsen wor-
den ingevuld door de STC’s.  Dat is
volop in uitvoering. Ik meen dat wij
daar onze belofte hebben nageleefd.

De heer J. Peeters : Mijnheer de
voorzitter, ik stel vast dat de minis-
ter de stelling over het VEV kan
beamen. Het Vlaams patronaat
heeft zich verleden jaar in de Vlaam-
se Tewerkstellingsconferentie tot
niet veel verbonden. Het is dan ook
droevig vast te stellen dat van het
weinige dat werd beloofd niet veel
in huis komt. Ik roep het VEV en
haar sectorale geledingen op om als-
nog snel deze kwetsbare groep van
deeltijds werkende, deeltijds stem-
pelende jongeren aan een stage of
een job te helpen.

de heren Annemans en Van Hool-
and tot de heer L. Van den Brande,
minister-president van de Vlaamse
regering, Vlaamse minister van Eco-
nomie, KMO, Wetenschapsbeleid,
Energie en Externe Betrekkingen,
over het aanstaande bezoek van de
minister-president aan de president
van Frankrijk en het belang hiervan
voor bepaalde actuele dossiers.

rijst bijvoorbeeld of Vlaanderen een
Franse kolonie aan het worden is.

De voorzitter : De heer Peeters
heeft het woord.

De heer Annemans heeft het woord.

Ik geef even een overzicht van die
ongerustheden. Het privatiserings-
dossier is in handen van drie Frans-
talige ministers. De privatiserings-
commissie rapporteert aan de minis-
ter van Financiën Maystadt, aan de
minister van Economische Zaken
Wathelet en aan de minister van
Overheidsbedrijven, vroeger de heer
Coëme, nu vice-eerste minister di
Rupo.

De voorzitter : Het incident is geslo-
ten.

De heer G. Annemans : Mijnheer
de voorzitter, wij vernemen dat de
minister-president een bezoek zal
brengen aan Frankrijk en meer be-
paald aan de Franse president. Men
zou het een tegenbezoek kunnen
noemen maar dat is het niet. Het
gaat eigenlijk om een parallel be-
zoek nadat zijn voormalig ambtge-
noot, de heer Spitaels, die ondertus-
sen verdwenen is in de bossen van
de Luikse justitie, reeds zulk een be-
zoek heeft afgelegd. Ik begrijp het
toch niet verkeerd wanneer ik meen
dat de gebeurtenis in dat kader mag
worden geplaatst ?

Drie Franstalige voorzitters op een
rij : de eerste voorzitter Maldague,
PSC-planbureau, vervolgens Mas-
set, PSC, groupe Cobepa, momen-
teel Henrion,  PRL en de Generale
Bank. Minister Maystadt, die de
commissie heeft samengesteld, is op-
nieuw voogdijminister. Er is slechts
één echte Vlaming, professor Moe-
sen. De heer Pauwels reken ik daar
niet bij. Hij is weliswaar van SP-
strekking, maar toch te nauw ver-
want met de Distrigaslobby om hem
in dit dossier - Franse kolonie of niet
- betrouwbaar te achten.

Actuele vraag van de heer G. Anne-
mans tot de heer L. Van den Bran-
de, minister-president van de
Vlaamse regering, Vlaamse minister
van Economie, KMO, Wetenschaps-
beleid, Energie en Externe Betrek-
kingen, over het aanstaande bezoek
van de minister-president aan de
president van Frankrijk en het be-
lang hiervan voor bepaalde actuele
dossiers

Mijnheer de minister-president, hebt
u naar uw tevredenheid kunnen sa-
menwerken met de diplomatieke
diensten die België in Parijs heeft ?
Hebt u enige moeilijkheid ondervon-
den of niet en bent u absoluut zeker
dat de president u wel degelijk zal
ontvangen ? Ik neem aan van wel.

Actuele vraag van de heer R. Van
Hooland tot de heer L. Van den
Brande, minister-president van de
Vlaamse regering, Vlaamse minister
van Economie, KMO, Wetenschaps-
beleid, Energie en Externe Betrek-
kingen, over het aanstaande bezoek
van de minister-president aan de
president van Frankrijk en het be-
lang hiervan voor bepaalde actuele
dossiers

Wat zijn uw doelstellingen bij dit be-
zoek ? Ik durf suggereren het dos-
sier van de privatisering en meer
specifiek de greep van de Franse in-
dustrie en het Franse kapitaal op de
Vlaamse industrie in een aantal con-
cessiesectoren naar voren te bren-
gen. Er waren de dossiers Air Fran-
ce met annex het dossier Zaventem
via BATC en de onverkwikkelijke
affaire van Distrigas. Er staan nog
enkele dossiers op de agenda zoals
deze van de federale regering die via
privatiseringen wil bezuinigen met
meer specifiek de privatisering van
Belgacom.

Voor het overige zijn er natuurlijk
de verschillende namen die gevallen
zijn in heel wat andere dossiers. Sa-
bena, dat aan Air France  is verkocht
samen met GBL, heb ik al vermeld.
Er is nog Belgacom, waar Tractebel
kandidaat is, het Franse Telecom,
Alcatel via Alsthom. Er is Distrigas
met de reeds vermelde kandidaat
Tractebel, de NIM met Tractebel.
Er is de ASLK waar AG via de Ge-
nerale nog steeds de grootste aan-
deelhouder is. Er zijn de Lotto,
PMU, Tiercé franco-belge, het dos-
sier Zaventem, GBL, enzovoort.

Zult u de ongerustheid omtrent de
privatiseringsdossiers onder de aan-
dacht brengen van de heer Mitte-
rand of niet ?

De voorzitter : De heer Van Hool-
and heeft het woord.

De voorzitter : Aan de orde zijn de
samengevoegde actuele vragen van

Ik maak mij vandaag tot tolk in ver-
band met heel wat ongerustheden
die daaromtrent heersen. De vraag

De heer R. Van Hooland : Mijnheer
de minister-president, u zult als
Vlaamse regeringsleider begin vol-
gende week contact hebben met het
Franse staatshoofd.
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R. Van Hooland het Franse staatshoofd te ontmoe- die context dat het bezoek zal plaats-
ten ? vinden.

Ik zou mijn vraag, na de vorige spre-
ker, heel kort kunnen houden en u
vragen wat u daar gaat doen, of aan-
bieden en vragen. Zo eenvoudig is
het echter niet.

Minister-president L. Van den Bran-
de : Mijnheer de voorzitter, wat in
de eerste plaats de voorbereiding be-
treft van het bezoek, hebben we alle
medewerking gekregen van onze
ambassade in Parijs, die zich er hele-
maal heeft voor ingezet opdat het
bezoek vlot zou verlopen.

De voorzitter : De heer Annemans
heeft het woord.

Wij vinden het bijzonder belangrijk
dat u in Frankrijk een getuigenis
gaat afleggen van het zelfstandig be-
staan van Vlaanderen en van de
Vlaamse identiteit. Ten tweede, er moet niet worden

gerefereerd naar andere bezoeken.
Er werd langs beide zijden de nood-
zaak aan een dergelijk bezoek aan-
gevoeld.

De heer G. Annemans : Mijnheer
de minister-president, het was niet
mijn bedoeling een volledige parallel
te trekken met het bezoek van de
heer Spitaels zoals ik evenmin sugge-
reer dat u iets te maken zou hebben
met de Agusta-affaire.

Ten tweede is er de beslissing van
de ministerraad van vanmorgen die
het licht op groen zet voor een ge-
deeltelijke privatisering van Belga-
com.

Er zijn de vele andere dossiers die
door de heer Annemans al zijn ver-
meld. Daarbij mogen we de domi-
nante Franstalige invloed op prak-
tisch heel ons Vlaams bedrijfsleven
niet uit het oog verliezen.

Als ik dan toch een parallel mag
trekken, hoop ik dat u als Gwijde
van Dampierre naar Parijs gaat en
dat u het niet zal schuwen om een
Groeninge te organiseren als het
toch zou gaan over het privatise-
ringsdossier en om ervoor te zorgen
dat Vlaanderen 11 juli terecht blijft
herdenken als een overwinning en
niet als een compromis.

Mijnheer de minister-president, u
weet en u zult volgende week onder-
vinden dat Brussel dichter bij Parijs
ligt dan Lyon. Dat speelt een grote
rol. Het is dus begrijpelijk dat wij in
de pers titels lezen zoals : “Daar ko-
men de Fransen weer ;” Het is niet
mijn bedoeling te gaan overdramati-
seren. Het gaat niet direct om een
dreigend economisch neo-kolonialis-
me. De Fransen hebben nog niet zo-
veel Vlaamse bedrijven zonder meer
en rechtstreeks overgenomen, maar
de gevaren zijn niet denkbeeldig.

Ten derde, er is uitdrukkelijk in het
programma bevestigd dat ik de pre-
sident van de republiek zal ontmoe-
ten en overigens ook de Franse eer-
ste minister en andere leden van het
kabinet die beleidsverantwoordelijk-
heid dragen op het vlak van econo-
mie en Europese en andere aangele-
genheden.

Ten vierde, vanzelfsprekend is het
de bedoeling om tijdens dit bezoek
aan te geven wat de nieuwe Bel-
gische Grondwettelijke werkelijk-
heid is.

Ik vind het heel normaal en aange-
wezen om - rekening houdend met
de evolutie in ons land - een goede
relatie en samenwerking tot stand te
brengen met de buurlanden. Dit is
uiteraard dus ook het geval voor Ne-
derland, de Bondsrepubliek, het
Verenigd Koninkrijk en Luxemburg.
Het zou een vergissing zijn dit niet
na te streven, en zulks zal dus de
hoofddoelstelling zijn van dit be-
zoek.

Ik verneem dat u blijkbaar toch in-
gaat op bestraffende en belerende
artikelen die in de pers verschenen
zijn om u te bezweren geen Distri-
gas-standpunt in te nemen in de
zaak-Belgacom. Ik hoop dat u inder-
daad een zo sterk en strak mogelijk
standpunt zal innemen inzake de ko-
lonisering van Vlaanderen door een
Frans imperium.

De voorzitter : De heer Van Hool-
and heeft het woord.

Vandaar dat ik u vraag wat er op de
agenda van de besprekingen staat.
Wordt daar gesproken over het
Vlaamse en het Franse privatise-
ringsbeleid ? Het Vlaamse privatise-
ringsbeleid is immers totaal verschil-
lend van dat van onze federale be-
stuurders.

Ten tweede, - ik heb deze vraag
hier al gesteld en ook reeds twee-
maal daarvoor geïnterpelleerd in de
Senaat, maar vanwege de federale
regering slechts een bot en ontwij-
kend antwoord gekregen - heeft u
gesprekken gevoerd of zult u ze zo
nodig nog voeren over deze materie
met de federale regering alvorens

Tenslotte, wat de zorgen en bekom-
meringen betreft op het vlak van de
economie en de privatiseringen en
wat ermee verband houdt, zullen we
daar uiteraard hetzelfde zeggen als
‘hier.

Er is nochtans een groot verschil tus-
sen het ijveren voor eigen beslis-
singsbevoegdheid als draagvlak voor
onze economie en het openstaan
voor nieuwe investeringen en nieu-
we toegevoegde waarden. Het is in

De heer R. Van Hooland : Mijnheer
de voorzitter, ik wil zakelijker blij-
ven dan mijn collega en ik ben ervan
overtuigd dat de minister-president
bij zijn bezoek blijk zal geven van
nieuwe Vlaamse assertiviteit. Mijn-
heer de minister-president, het kan
alleen maar het succes van uw ont-
moetingen ten goede komen indien
u - zoals het hoort - vooraf en
met succes overleg heeft kunnen ple-
gen met de verschillende federaal
bevoegde ministers. De minister van
Begroting heeft op een van mijn in-
terpellaties geantwoord dat het over-
leg met Vlaanderen - hoe strate-
gisch dat ook is - niet gepland is en
dus niet zal plaatsvinden.

Ik dring dan ook aan op een ant-
woord op mijn tweede vraag.
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tot 

De voorzitter : Minister-president
Van den Brande heeft het woord.

Minister-president L. Van den Bran-
de : Mijnheer de voorzitter, wat dit
laatste betreft, moet men uiteraard
de federale regering ondervragen in
verband met federale beslissingen.
De heer Van Hooland doelt op dos-
siers zoals het NIM-Distrigas-dossier
en het heel belangrijke Belgacom-
dossier.

Mijnheer de voorzitter, dit gaat al-
licht het bestek van de mondelinge
vragen te buiten, maar ik wil toch
antwoorden dat er in welke hypothe-
se dan ook een versterking nodig is
van de manier waarop Belgacom
wordt geleid, “gemanaged” en uitge-
bouwd.

In welke hypothese ook, en perfect
verenigbaar met de bezorgheid om
Vlaamse verankering en eigen be-
slissingsbevoegdheid, is het nodig
om een partner te hebben. Het cru-
ciale moment zal wel komen op het
ogenblik dat het kapitaal openge-
steld wordt : de vraag zal dan naar
rijzen wie in aanmerking komt en
onder welke modaliteiten.

Mijnheer Van Hooland, iedereen
heeft recht op een eigen opvatting,
maar die stap kan volgens mij niet
gedaan worden zonder dat daarover
overleg wordt gepleegd met de
Vlaamse verantwoordelijken.

De voorzitter : Het incident is geslo-
ten.

Actuele vraag van de heer L. Barbé
tot de heer L. Van den Brande, mi-
nister-president van de Vlaamse re-
gering, Vlaamse minister van Eco-
nomie, KMO, Wetenschapsbeleid,
Energie en Externe Betrekkingen,
over regeringssteun voor weten-
schappelijk onderzoek naar astma-
en longaandoeningen.

De voorzitter : Aan de orde is de
actuele vraag van de heer Barbé tot
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de heer Van den Brande, minister-
president van de Vlaamse regering,
Vlaamse minister van Economie,
KMO, Wetenschapsbeleid, Energie
en Externe Betrekkingen, over rege-
ringssteun voor wetenschappelijk
onderzoek naar astma- en longaan-
doeningen.

De heer Barbé heeft het woord.

De heer L. Barbé : Mijnheer de
voorzitter, de Vlaamse regering
heeft onlangs een speciale steun toe-
gekend aan de actie “Levenslijn” ten
voordele van wetenschappelijk on-
derzoek naar astma- en longaandoe-
ningen. Uiteraard verdient dit soort
onderzoek alle steun.

Mijn vraag is of dit soort onderzoek
ook structureel wordt gesteund. Het
kan immers niet dat men belangrijk
onderzoek naar dit soort aandoenin-
gen laat afhangen van het toevallig
succes van bepaalde acties die vooral
tot doel hebben het publiek bewust
te maken.

Mijnheer de minister-president, wel-
ke bedragen worden besteed aan
structureel onderzoek voor astma-
en longaandoeningen ?

De voorzitter : Minister-president
Van den Brande heeft het woord.

Minister-president L. Van den Bran-
de : Mijnheer de voorzitter, de vraag
van de heer Barbé geeft mij de gele-
genheid het beleid van de Vlaamse
regering in deze materie toe te lich-
ten, los van de actie van Levenslijn
die inderdaad belangrijk is.

In de begroting staan een aantal be-
dragen ingeschreven v o o r  h e t
NWFO, voor de ondersteuning van
fundamenteel wetenschappelijk on-
derzoek. In 1993 kreeg het NFWO
vanuit de Vlaamse begroting 385
miljoen frank voor de ondersteuning
van biomedisch wetenschappelijk
onderzoek en daarnaast nog 93 mil-
joen frank van het federale ministe-
rie van Volksgezondheid. In 1994
zijn deze bedragen nog aanzienljk
gestegen, maar heeft de Vlaamse re-
gering beslist deze (samen met een
aantal andere kredieten) onder te

brengen in één begrotingspost voor
het totaal van de onderzoeksprojec-
ten ondersteund in één begrotings-
post voor het totaal van de onder-
zoeksprojecten ondersteund via het
NFWO, wat in totaal ongeveer 1,3
miljard frank bedraagt.

Het NFWO beschikt in 1994 over
ongeveer 3,2  miljard frank middelen
waarvan een belangrijk gedeelte
wordt verleend door de Vlaamse
Gemeenschap, en waarvan circa 30
percent besteed wordt aan biome-
disch wetenschappelijk onderzoek
via onderzoeksmandaten en -projec-
ten.

De actie Levenslijn is belangrijk
doordat het publiek gesensibiliseerd
wordt voor wetenschappelijk onder-
zoek en heel veel informatie krijgt
over soms minder gekende ziekten.
De afspraak is dat de 20 miljoen
frank van de Vlaamse regering benut
zou worden voor wel afgesproken
universitaire onderzoeksprojecten in
verband met astma en longziekten,
waarbij de belangrijkste universitei-
ten worden betrokken. Deze af-
spraak is vastgelegd in een overeen-
komst tussen de Vlaamse raad van
bes tuur  van  he t  NFWO en  de
Vlaamse regering. Ik geef toe dat
die 20 miljoen frank een eerder be-
scheiden bijdrage is, maar daarnaast
zijn er de structurele kredieten, ook
voor onderzoek naar astma en lon-
gaandoeningen waar ik zoëven naar
verwezen heb.

De voorzitter : De heer Barbé heeft
het woord.

De heer L. Barbé : Mijnheer de
voorzitter, ik dank de minister-presi-
dent voor zijn antwoord. Hoewel hij
indrukwekkende bedragen geciteerd
heeft, heeft hij niet geantwoord op
mijn vraag inzake de geplande kre-
dieten voor het wetenschappelijk on-
derzoek naar de aandoeningen van
de luchtwegen en astma.

De voorzitter : De minister-presi-
dent heeft het woord.

Minister-president L. Van den Bran-
de : Mijnheer Barbé, in 1994 werden
voor ongeveer 12,576 miljoen frank
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Van den Brande

projecten ingediend inzake de aan-
doeningen van de luchtwegen en ast-
ma, de mandaten lopen op tot 6,600
miljoen frank. Dit betekent een to-
taal van ongeveer 19 miljoen frank.
Een aantal andere projecten worden
voorbereid. Naar aanleiding van de
sensibiliseringscampagne hebben
een aantal onderzoeksinstellingen
zich wellicht toegespitst op onder-
zoek naar deze aandoeningen. Ik zal
u deze gedetailleerde cijfers bezor-
gen.

De voorzitter
ten.

: Het incident is geslo-

Actuele vraag van de heer J. Geysels
tot de heer N. De Batselier, minister
vice-president van de Vlaamse rege-
ring, Vlaamse minister van Leefmi-
lieu en Huisvesting, over het stand-
punt van de Vlaamse regering om-
trent het uitstel van de ecotaksen

De voorzitter : Aan de orde is de
actuele vraag van de heer Geysels
tot de heer De Batselier, minister
vice-president van de Vlaamse rege-
ring, Vlaamse minister van Leefmi-
lieu en Huisvesting, over het stand-
punt van de Vlaamse regering om-
trent het uitstel van de ecotaksen.

De heer Geysels heeft het woord.

De heer J. Geysels : Mijnheer de
voorzitter, mijnheer de minister, col-
lega’s, de federale regering heeft in
december 1993 een eerste poging on-
dernomen om de wet betreffende de
invoering van de ecotaksen uit te
stellen.

In een vernietigend advies heeft de
Raad van State verklaard dat het
wetsontwerp betreffende een uitstel
van invoering van de ecotaksen pas
ingediend kan worden nadat de ge-
westen daarmee ingestemd hebben.

Op 10 en 17 januari 1994 heeft de
Vlaamse regering deze problematiek
behandeld. Zij heeft een drievoudig

standpunt ingenomen : ten eerste,
zij was van mening dat de wet uitge-
voerd moet worden, ten tweede, be-
treurt zij het uitstel maar stemt ze
ermee in. Ten slotte weigert zij het
uitstel voor de bestrijdingsmiddelen.

Via een spoedprocedure in het fede-
rale parlement werd nu een nieuw
wetsvoorstel ingediend om de invoe-
ring van de ecotaksen uit te stellen.

Mijnheer de voorzitter, mijnheer de
minister, heeft de federale regering
de gewesten gevraagd een standpunt
in te nemen inzake het laatst inge-
diende wetsvoorstel ? Welk stand-
punt heeft de Vlaamse regering inge-
nomen ?

De voorzitter : De minister
sident heeft het woord.

vice-pre-

Minister N. De Batselier : Mijnheer
de voorzitter, collega’s, op 18 maart
1994 heeft de federale minister van
Financiën de Vlaamse regering ver-
zocht advies uit te brengen inzake
het wetsvoorstel betreffende de eco-
taksen.

Het wetsvoorstel voorziet in een
aantal maatregelen die de invoering
van de ecotaksen tot eind 1994 uit-
stellen zodat de infrastructuur aan-
gepast kan worden.

Ik ben van mening dat deze maatre-
gelen niet onredelijk zijn omdat, op
die manier, de ecotaksen toch toege-
past kunnen worden.

Een tweede reeks maatregelen
brengt aan het oorspronkelijk ont-
werp een aantal verbeteringen aan.

De adviestijd voor de Centrale Raad
voor het Bedrijfsleven (CRB) en
voor de Milieuraden zijn daarvan
een voorbeeld.

Een derde reeks maatregelen behan-
delt de voorstellen die fiskale gevol-
gen hebben. Deze voorstellen wor-
den genomen in een in ministerraad
overlegd besluit. De Vlaamse rege-
ring is van oordeel dat het ontwerp
handelt over een delegatie van be-
voegdheden van de wetgever aan de
uitvoerende macht. De wetgever
moet het ontwerp beoordelen. De

Vlaamse regering zal zich neerleg-
gen bij de uitspraak van de wetge-
ver.

De heer J. Geysels : Mijnheer de
voorzitter, mijnheer de minister, ik
merk dat op 7 januari jongstleden de
betrokken minister heeft gepleit te-
gen het uitstel.

Er ligt nu een wetsvoorstel waarin
een nog leniger en uitgebreider uit-
stel wordt bepleit.

Behalve de ene bemerking van de
Vlaamse regering inzake de fiscale
vrijstellingen, zien we dat diezelfde
regering zich nu neerlegt bij het
voorstel van de federale wetgever.
Dit ondanks twee belangrijke fei-
ten : ten eerste de verklaring van de
heer Parent van OVAM over de
overvloed aan afval en huishoudelij-
ke verpakkingen en ten tweede het
feit dat we in de praktijk zelf merken
dat een aantal grote distributiebe-
drijven en k.m.o.‘s wel op de milieu-
taks anticiperen. Ik begrijp niet goed
waarom de Vlaamse regering zo ge-
makkelijk toegeeft aan de federale
regering.

Minister N. De Batselier : Drie ele-
menten spelen een rol, waarvan
twee positief. Uitstel is niet altijd af-
stel. Ik heb u overigens al uitgelegd
hoe het precies zit in verband met
uw opmerking dat de regeling tot het
einde van het jaar dreigt te worden
uitgesteld.

De voorzitter : Het incident is gelo-
ten.

Actuele vraag van de heer F. Van
den Eynde tot de heer N. De Batse-
lier, minister vice-president van de
Vlaamse regering, Vlaamse minister
van Leefmilieu en Huisvesting, over
de geruchten rond Domus  Flandria

De voorzitter : Aan de orde is de
actuele vraag van de heer Van den
Eynde tot de heer De Batselier, mi-
nister vice-president van de Vlaamse
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Voorzitter

regering, Vlaamse minister van
Leefmilieu en Huisvesting, over de
geruchten rond Domus Flandria.

De heer Van den Eynde heeft het
woord.

De heer F. Van den Eynde : Mijn-
heer de voorzitter, mijnheer de mi-
nister, het regent de jongste tijd van
schandalen en geruchten. De meest
recente telg in die familie is de zaak
Domus  Flandria en het lijkt niet de
laatste in de rij te worden. In zoverre
wij de kwestie via de media kunnen
volgen, viel ons op dat oorspronke-
lijk de feiten erg werden opgeblazen,
terwijl enkele dagen later alles sterk
werd afgezwakt. Het was allemaal
niet zo erg als het wel leek. Straf-
rechterlijk kan men volgens de laat-
ste berichten niets ondernemen,
aangezien het hier om ambtenaren
gaat, maar op burgerlijk vlak zou dat
wel mogelijk zijn. Het parket liet uit-
eindelijk toch doorschijnen dat. er
iets ernstig aan de hand was. Over
de gerechtelijke aspecten van de
zaak kan en mag ik u niets vragen,
maar ik ben ervan overtuigd dat u,
als verantwoordelijke minister, dit
alles toch ernstig hebt opgevat. U
gaf overigens dadelijk de opdracht
een administratief onderzoek te star-
ten. Kunt u ons even inlichten over
de eventuele vorderingen van dat
onderzoek ? Bent u van plan het
voort te zetten ?

De voorzitter : De minister
sident heeft het woord.

vice-pre-

Minister N. De Batselier : Hoewel
het hele dossier op één brief, van 7
maart, steunde, zagen wij - ikzelf
en de raad van bestuur van Domus
Flandria - onmiddellijk de ernst
van de situatie in en wensten wij der-
halve ook onmiddellijk maatregelen
te treffen. Dit zonder iemand te be-
schuldigen. Wij merkten wel op dat
het ons raadzaam leek een gerechte-
lijk onderzoek in te stellen, waarop
dan de nodige stappen in die richting
werden gezet. De raad van bestuur
van Domus Flandria heeft boven-
dien een intern onderzoek bevolen

door Coopers & Lybrandt. Daarvan
kreeg ik vandaag de eerste resulta-
ten. Ik wil hieruit veiligheidshalve
even iets letterlijk citeren, omdat het
gerechtelijke consequenties kan
meebrengen :

“De eindbeoordeling, wat de ver-
meende misbruiken betreft, is dat
men volgens het verslag dat Coopers
& Lybrandt geeft, geen belangrijke
onregelmatigheden heeft kunnen
achterhalen binnen de technische
commissie”. Mondeling heeft de
heer Gabriëls gisteren op de raad
van bestuur van Domus  Flandria ge-
zegd, ik citeer : ”. . .dat niet blijkt dat
enige onregelmatigheden gebeurd
zijn”. Dit is de huidige stand van
zaken van het interne onderzoek.
Vervolgens zal de raad van bestuur
mij wellicht nog deze week rapport
uitbrengen van zijn definitieve con-
clusies.

Met betrekking tot het gerechtelijke
onderzoek heb ik inderdaad via de
pers vernomen dat men zich op een
bepaald ogenblik onbevoegd zou
hebben verklaard. Intussen is dit
niet meer het geval, men heeft mij
namelijk verzekerd dat het onder-
zoek zal worden voortgezet en dat
zal worden gecontroleerd of er in-
derdaad iets is misgegaan.

De
ten

voorzitter : Het incident is geslo-

Actuele vraag van de heer H. Suy
kerbuyk tot de heer T. Kelchter-
mans, Vlaamse minister van Open-
bare Werken, Ruimtelijke Ordening
en Binnenlandse Aangelegenheden,
over de problematiek van de week-
endverblijven na een recent vonnis
van de rechtbank

De voorzitter : Aan de orde is de
actuele vraag van de heer Suyker-
buyk tot de heer Kelchtermans,
Vlaamse minister van Openbare
Werken, Ruimtelijke Ordening en
Binnenlandse Aangelegenheden,

over de problematiek van de week-
endverblijven na een recent vonnis
van de rechtbank.

De heer Suykerbuyk heeft het
woord.

De heer H. Suykerbuyk : Mijnheer
de voorzitter, mijnheer de minister,
de problematiek van de weekend-
verblijven is op dit ogenblik vooral
gericht op de vraag of in een week-
endzone  permanente bewoning is
toegelaten. De problemen met be-
trekking tot de stedebouwkundige
aspecten zijn namelijk in de meeste
gevallen opgelost.

Men mag niet ontveinzen wat het
zou betekenen indien in de week-
endzones  permanente bewoning zou
worden toegelaten. In een groot
aantal gemeenten die in hun gewest-
plannen in weekendverblijven heb-
ben voorzien, zou er een verkapte
of zelfs reële woonzone  ontstaan,
wat een aantal belangrijke maat-
schappelijke gevolgen heeft, onder
meer de aanleg van nutsvoorzienin-
gen.

In de federale wetgeving is bepaald
dat diegenen die op basis van het
decreet van 1984 onwettelijk in een
weekendzone verblijven, maar die er
hun hoofdverblijfplaats niet mogen
hebben, toch in de betrokken ge-
meente moeten worden ingeschre-
ven. Dit verschil tussen de federale
wetgeving en de decretale wetgeving
leidde tot betwistingen. In Antwer-
pen werd door de rechtbank beslist
dat permanente bewoning in een
weekendzone is toegelaten.

Ik kan de minister uiteraard niet on-
dervragen over de beslissing van een
rechter, maar aangezien het Vlaams
Gewest in deze zaak burgerlijke par-
tij was, verzoek ik hem om het prin-
cipe te blijven verdedigen. Indien de
permanente bewoning in weekend-
verblijven wordt toegelaten, zal dit
namelijk verreikende gevolgen heb-
ben voor de gemeentebesturen en
uiteindelijk ook voor de bewoners.

Mijnheer de minister, graag vernam
ik of u uw diensten de opdracht zult
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daartoe de gelegenheid, nog verdui-
delijken om iedere betwisting te ver-
mijden. 

Suykerbuyk

geven om tegen deze beslissing be-
roep aan te tekenen ? Voor een
groot aantal gemeenten is het im-
mers zeer belangrijk dat er terzake
duidelijkheid komt.

De voorzitter : Minister Kelchter-
mans heeft het woord.

Minister T. Kelchtermans : Mijn-
heer de voorzitter, collega’s, ik on-
derschrijf zowel de analyse als de
aanbeveling van collega Suyker-
buyk.

Ten eerste, wat de analyse betreft
denk ik dat het volstrekt onaan-
vaardbaar is dat datgene wat in de
bestemmingsplannen als verblijfsre-
creatiegebieden is gepland, voor
permanente bewoning in aanmer-
king zou komen. Ter zake denk ik
dat de voorschriften ondubbelzinnig
zijn.

Ten tweede, de inschrijving zelf is
inderdaad een federale aangelegen-
heid. Wij hebben destijds onze dien-
sten van ruimtelijke ordening de op-
dracht gegeven, ingevolge de uit-
drukkelijke vraag van een aantal
burgemeesters die met deze proble-
men werden geconfronteerd, om
zich mede burgelijke partij te stellen.
Het gaat hier over een manifeste
bouwovertreding, vermits zij een
verblijf voor permanente doeleinden
gebruiken, terwijl het eerder voor
tijdelijke doeleinden, als weekend-
verblijf, is bestemd.

Ten derde, inzake de procedure zelf,
waarnaar u hebt verwezen, weet ik
niet van welke datum het recente
vonnis is. Dit vonnis is mij niet be-
kend en het is evenmin bekend aan
de diensten waar ik navraag heb ge-
daan. Ik stel ook voor dat, indien er
een hoger beroep moet komen, wij
de procedure rechtlijnig aanhouden.

Wij kunnen dit inderdaad niet aan-
vaarden en zullen alle rechtsmidde-
len uitputten.

Indien nodig moeten wij onze wetge-
ving ter zake, het toekomstig decreet
op de ruimtelijke ordening geeft ons

De voorzitter : De heer Suykerbuyk
heeft het woord.

De heer H. Suykerbuyk : Mijnheer
de voorzitter, ik dank de minister
voor zijn antwoord. Daaruit blijkt
dat wij op dezelfde golflengte zitten.
Gelet op het feit dat er een uitspraak
is en dat uw diensten, via een advo-
caat kennis moeten hebben van het
dossier - over wie het precies gaat
is een andere zaak - zou ik willen
vragen dat men zich tijdig zou verge-
wissen van de situatie en de middel-
en gebruiken die er zijn, u weet dat
dit alles aan termijnen is gebonden,
zodat men tot een principiële beslis-
sing zou kunnen komen. Ik herhaal
dat dit te belangrijk is, want dit zal
een precedent zijn. Het moet voor u
niet moeilijk moet zijn om te achter-
halen op welk ogenblik het vonnis
werd geveld en wie de raadsman was
die door uw departement is aange-
steld, zodat u hem dan de nodige
instructies kunt geven.

De
ten

voorzitter : Het incident is geslo-

Actuele vraag van de heer H. Lau-
wers tot de heer T. Kelchtermans,
Vlaamse minister van Openbare
Werken, Ruimtelijke Ordening en
Binnenlandse Aangelegenheden,
over het tracé van de hoge snelheids-
trein ten noorden van Antwerpen

De voorzitter : Aan de orde is de
actuele vraag van de heer Lauwers
tot de heer Kelchtermans, Vlaamse
minister van Openbare Werken,
Ruimtelijke Ordening en Binnen-
landse Aangelegenheden, over het
tracé van de hoge snelheidstrein ten
noorden van Antwerpen.

De heer Lauwers heeft het woord.

De heer H. Lauwers : Mijnheer de
voorzitter, mijnheer de minister,

geachte collega’s, vorige week heeft
de heer Schouppe van de NMBS in
Brandpunt - een uitzending van de
Nederlandse televisie - uitspraken
gedaan over het SST-dossier waar-
door hij de indruk heeft gewekt dat
de onderhandelingen over het tracé
ten noorden van Antwerpen, dus
voor de verbinding Antwerpen-Am-
sterdam, eigenlijk alleen maar een
kwestie van centen was. Er werd
zelfs een bedrag genoemd : 12 mil-
jard frank was te weinig, indien er 7
miljard frank bijkwam, dan kon men
het tracé langs de El7 proberen.

Mijnheer de minister, er zijn ook
nog andere geruchten met name dat
men onder meer ook overweegt om
het tracé via de El9 meer haalbaar
te maken door een oostelijke in de
plaats van in een westelijke piste te
voorzien of te bestuderen.

Mijn vraag is zeer concreet.

Zijn dit nu uitspraken van de direc-
teur-generaal van de Spoorwegen als
dusdanig, zonder dat u daar enige
kennis van hebt, of is het toch wel
zo dat de Vlaamse regering, al of
niet onder druk van Nederland en
van de vraag naar de Waterverdra-
gen, toch maar de piste van de El9
meer en meer in overweging neemt
en dus inderdaad over de kostprijs
onderhandelt ?

De Vlaamse regering heeft tot nu
toe altijd het standpunt ingenomen,
en ik vind dit het juiste standpunt,
dat vanuit het oogpunt van ruimtelij-
ke ordening het havenwegtracé ei-
genlijk het meest verdedigbare dos-
sier is.

Ten tweede, in welke mate is er ter
zake overleg ? Ik kan mij niet voor-
stellen dat de NMBS allerlei pistes
ontwikkeld en op het terrein een
aantal studies laat maken, zonder
dat de Vlaamse regering die toch de
bouwvergunning moet afleveren,
daarbij vooraf betrokken is.

Ten derde, heeft u in dat geval weet
van een aantal concrete detailstudies
die het E19-tracé  haalbaar zouden

Vlaamse Raad
Handelingen Nr. 37
23 maart 1994

Weekendverblijven
 HST 1487



Lauwers

moeten maken tegenover het tracé
van de havenweg  ?

tens C.S. betreffende de aanleg van
nieuwe hoogspanningslijnen in
West-Vlaanderen
- 460 (1993-1994) - Nr. 1

De voorzitter : Minister Kelchter-
mans heeft het woord.

Minister T. Kelchtermans : Mijn-
heer Lauwers, er vindt regelmatig
overleg plaats tussen de NMBS en
het departement Ruimtelijke Orde-
ning om het meest adequate tracé te
vinden. Het is inderdaad juist dat de
NMBS de zaak vooral vanuit de fi-
nanciële invalshoek benadert. Blijk-
baar werkt het federale niveau, dat
hier indirect mee de gevolgen van
ondergaat, eveneens vanuit die in-
valshoek. Voor ons is de enige juiste
invalshoek die van de ruimtelijke or-
dening. De medewerkers die het
overleg mee organiseren en bijwo-
nen, hebben instructies in die zin ge-
kregen.

tracé van de havenweg. Wij zullen
er in oktober niet aan ontsnappen
om een uitspraak te doen over de
wenselijkheid van de tracés als wij
het  ontwerp van Structuurplan
Vlaanderen indienen. Vervolgens
zal er een openbaar onderzoek wor-
den uitgevoerd. Samenvattend kan
ik stellen dat wij niet vanuit de finan-
ciële invalshoek werken. Het is aan
Vlaanderen om de uiteindelijke be-
slissing over het tracé te vellen en
wij werken enkel vanuit de invals-
hoek van de ruimtelijke ordening.

Voorstel tot spoedbehandeling

De voorzitter : Aan de orde is het
voorstel van resolutie van de heren
Barbé en Michiel Maertens C.S. be-
treffende de aanleg van nieuwe
hoogspanningslijnen in West-Vlaan-
deren.

De bespreking is geopend.

De voorzitter : De heer Lauwers
heeft het woord.

De heer Barbé heeft het woord.

De Nederlanders hebben er nooit
een geheim van gemaakt dat hun
voorkeur uitgaat naar het El9-tracé.
Een vergelijkende studie van Vlaam-
se kant heeft uitgewezen dat de be-
staande verbinding van lijn 12 best
kan worden aangehouden als de tra-
fieken op hetzelfde niveau blijven als
gepland in 1989. Indien er meer tra-
fieken zouden komen, geniet de ha-
venweg de voorkeur. Het E19-tracé
komt voor ons dus niet ter sprake.
Dit standpunt werd ook in het over-
leg met Nederland steeds ingeno-
men. Na het overleg werd er een
grensoverschrijdende s tud ie  ge-
maakt. De ruimtelijke ordening
houdt immers niet op aan de grens.
In deze studie werden de gevolgen
op verschillende gebieden beoor-
deeld. Zo bekeek men onder andere
de gevolgen voor de flora, de fauna,
de mens en de omgeving. Naar aan-
leiding hiervan werden een aantal
criteria opgesteld. Daarna werd er
weer een beoordeling gemaakt die
iets genuanceerder uitviel. Er wer-
den zowel elementen gevonden die
voor het E19-tracé  pleiten als ele-
menten ten voordele van het tracé
van de havenweg. Het verschil is dus
minder groot. Er is echter slechts
één voorstel dat aan Vlaamse zijde
wordt gehandhaafd, namelijk het

De heer H. Lauwers : Mijnheer de
voorzitter, ik wil hier nog even op
ingaan. Mijnheer de minister, ik kan
begrijpen dat men op federaal ni-
veau vooral oog heeft voor de finan-
ciering en dat dit ook geldt voor de
NMBS. Toch wil ik er op wijzen dat
de milieuhinder van het E19-tracé
niet met geld alleen kan worden op-
gelost. Er zijn een aantal technische
knelpunten die maken dat men zelfs
met een aantal miljarden frank meer
de milieulast niet helemaal kan ver-
helpen. Daarom leg ik graag de na-
druk op de detailstudies. Ik vind het
van belang dat de Vlaamse regering
blijft werken vanuit de invalshoek
van de ruimtelijke ordening en niet
alleen oog heeft voor de betaalbaar-
heid.

De heer L. Barbé (Op de tribune) :
Mijnheer de voorzitter, leden van de
regering, collega’s, Electrabel wil in
Vlaanderen nog enkele nieuwe
hoogspanningslijnen aanleggen. Het
belangrijkste project ter zake is de
aanleg van een lijn in West-Vlaande-
ren van tientallen kilometers. De
procedure is thans lopende op fede-
raal niveau en ook op gewestelijk
niveau werd zij reeds ingezet vermits
aan de Vlaamse regering werd ge-
vraagd het gewestplan te wijzigen
om de aanleg van deze hoogspan-
ningslijn mogelijk te maken.

Ik wil nu niet ingaan op de proble-
matiek ten gronde, maar uiteraard
zijn dienaangaande problemen op
ruimtelijk en esthetisch vlak alsook
voor de volksgezondheid.

De voorzitter : Het incident is geslo-
ten.

Geachte collega’s, ik stel voor onze
werkzaamheden te schorsen en om
16 uur stipt te hervatten met de
stemmingen. De vergadering is ge-
schorst.

Wat ons momenteel dwarszit, is dat
de Vlaamse regering binnenkort een
beslissing zou nemen en het gewest-
plan in die zin zou wijzigen om de
aanleg van de hoogspanningslijnen
mogelijk te maken.

- De vergadering wordt om 14.57
uur geschorst.
- De vergadering wordt hervat om
16.00 uur.

De SP, de Volksunie, de VLD en
uiteraard Agalev hebben een voor-
stel van resolutie ingediend ertoe
strekkend deze procedure te stop-
pen. Aangezien een regeringsbeslis-
sing zich opdringt, vragen wij dat de-
ze materie bij hoogdringendheid zou
worden behandeld.

De voorzitter : De heer Hancké
heeft het woord.

VOORSTEL VAN RESOLUTIE De heer L. Hancké (op de tribune) :
van de heren L. Barbé en M. Maer- Mijnheer de voorzitter, heren minis-
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L. Hancké

ters, collega’s, volgens mijn fractie
zou het verstandiger zijn de resolutie
in de commissie te behandelen.

af te zien van de hoogdringendheid
in plenaire vergadering.

Wij zijn van mening dat het niet
goed is een lokaal probleem drin-
gend te behandelen en bovendien
vinden wij het onnodig een richtlijn
mee te geven aan de minister die ter
zake de eindbeslissing moet nemen.

Graag vernam ik dan ook de mening
van de regering dienaangaande. In-
dien men de zaak zonder meer uit-
stelt, dan vrees ik dat het vijgen na
Pasen zullen worden.

ONTWERP VAN DECREET be-
treffende de naamloze vennootschap
Zeekanaal en Watergebonden
Grondbeheer Vlaanderen
- 473 (1993-1994) - Nrs. 1 tot 7

Aangehouden stemmingen

Wij zijn het er wel mee eens aan de
minister te vragen geen beslissing te
nemen vooraleer de resolutie in de
commissie werd behandeld.

De heer E. Van Rompuy : Mijnheer
de voorzitter, onze fractie is het eens
met de redenering van de heer Lode
Hancké, maar wij zijn ook akkoord
met de heer Barbé om dit punt bij
hoogdringendheid op de eerste com-
missievergadering na de Paasvakan-
tie te behandelen.

De voorzitter : Aan de orde zijn de
aangehouden stemmingen over som-
mige artikelen en de amendementen
op deze artikelen van het ontwerp
van decreet betreffende de naamloze
vennootschap Zeekanaal en Water-
gebonden Grondbeheer Vlaande-
ren.

Verder zijn wij van oordeel dat in
de commissie een aantal aspecten
veel grondiger zullen worden behan-
deld dan in plenaire vergadering.

De voorzitter : De heer Hostekint
heeft het woord.

Wij zijn dus tegen de dringende be-
handeling van deze zaak in plenaire
vergadering en vragen dat de resolu-
tie naar de commissie zou worden
verzonden. Hierbij geven wij ons
woord dat de behandeling ervan zeer
spoedig zal plaatsvinden.

De heer P. Hostekint : Mijnheer de
voorzitter, wij zouden de waarborg
willen bekomen van minister Kelch-
termans om in afwachting van de be-
handeling in de commissie, elke be-
slissing ter zake uit te stellen.

Dames en heren, wij moeten nu
stemmen over het amendement van
de heer De Seranno op artikel 5 dat
ertoe strekt paragraaf 3 van dit arti-
kel weg te laten. Wij stemmen bij
zitten en opstaan over dit amende-
ment.

De voorzitter : De heer Barbé heeft
het woord.

De leden die het amendement willen
goedkeuren, worden verzocht op te
staan.

De tegenproef.

De voorzitter : De heer Denys heeft
het woord.

Het amendement van de heer De
Seranno is aangenomen.

De heer A. Denys : Mijnheer de
voorzitter, onze fractie vraagt de
hoogdringendheid ter zake, omdat
wij vrezen dat een normale behande-
ling van deze materie in de commis-
sie te veel tijd in beslag zal nemen,
waardoor wij wel eens te laat zouden
kunnen zijn.

De heer L. Barbé : Mijnheer de mi-
nister van Ruimtelijke Ordening, nu
u aanwezig bent, wil ik mijn vraag
herhalen. Krijgen wij de garantie,
die de CVP- en SP-fractie al gegeven
heeft, dat u geen enkele beslissing
zal nemen tot dit voorstel van reso-
lutie bij hoogdringendheid zal zijn
behandeld op de eerste vergadering
na de Paasvakantie ?

Dames en heren, wij moeten nu
stemmen over het amendement van
de heer Verreycken dat ertoe strekt
artikel 5 weg te laten.

Wij stemmen bij zitten en opstaan
over dit amendement.

De voorzitter : Minister Kelchter-
mans heeft het woord.

De voorzitter : De heer Barbé heeft
het woord.

Minister T. Kelchtermans : Mijn-
heer de voorzitter, ik ben akkoord.

De leden die het amendement willen
goedkeuren, worden verzocht op te
staan.

De heer L. Barbé : Mijnheer de
voorzitter, ik ben het eens met de
heer Hancké wanneer hij zegt dat
het om een ruime problematiek
gaat.

Mochten wij vandaag van de rege-
ring de garantie krijgen dat deze ma-
terie na de Paasvakantie inderdaad
bij hoogdringendheid zal worden be-
handeld in de commissie, dan kun-
nen wij hiermee instemmen. Een va-
ge intentieverklaring van een fractie
is voor ons echter onvoldoende om

De voorzitter : Collega’s, aangezien
de minister akkoord gaat met dit
voorstel, moeten wij ons vandaag
niet over de spoedbehandeling uit-
spreken en kunnen we dit punt prio-
ritair op de agenda plaatsen van de
commissie voor de Ruimtelijke Or-
dening. Heeft iemand bezwaren ?
(Neen)

De tegenproef. _

Aldus wordt beslist.

Het amendement van de heer Ver-
reycken is niet aangenomen. Dan is
artikel 5 aangenomen.

Hoofdelijke stemming

De voorzitter : Aan de orde is de
hoofdelijke stemming over artikel 5.

Begin van de stemming.

Heeft iedereen gestemd ? (Ja)

Einde van de stemverrichtingen.
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J. 

naamstem- 

Voorzitter

Ziehier het resultaat :

119 leden hebben aan de stemming
deelgenomen ;
94 leden hebben ja geantwoord ;
23 leden hebben neen geantwoord ;
2 leden hebben zich onthouden.

JA hebben geantwoord :

Anthuenis G.
Arts A.
Baldewijns E.
Beysen E.
Bourgois M.
Breyne P.
Brouns H.
Candries H.
Capoen M.
Caudron J.
Cauwenberghs F.
Cordeel M.
Coveliers H.
De Batselier N.
De Bremaeker J.
De Clerck S.
De Groot E.
De Maght-Aelbrecht A.
Demeester-De Meyer W.
Demeulenaere J.
De Meyer J.
De Mol J.
Demuyt W.
Denys A.
Deprez P.
De Seranno J.
Desmet P.
Deswaene R.
Dewael P.
Didden M.
Dielens F.
Dupré J.
Eeman J.
Eyskens M.
Ghesquière F.
Gijsbrechts-Horckmans A.
Goutry L.
Hancké L.
Hostekint P.
Kelchtermans T.
Landuyt R.
Lauwers H.
Leduc J.
Lenssens J.
Leysen A.
Lisabeth C.
Logist M.

Marsoul H.
Maximus L.
Merckx-Van Goey T.
Moors C.
Nelis-Van Liedekerke L.
Olaerts H.
Olivier M.
Peeters J.
Peeters L.
Pierco L.
Pinoie E.
Pinxten K.
Platteau S.
Sarens F.
Sauwens J.
Schellens A.
Schuermans E.
Seeuws W.
Suykerbuyk H.
Swennen G.
Swinnen R.
Taylor J.
Valkeniers J.
Van den Brande L.
Vandendriessche B.
Van der Maelen D.
Van der Poorten M.
Van der Sande J.
Vandeurzen J.
Van Eetvelt J.
Van Grembergen P.
Van Hooland R.
Van houtte M.
Vanleenhove G.
Van Looy J.
Van Mechelen D.
Van Parys T.
Van Peel M.
Van Rompaey R.
Van Rompuy E.
Van Vaerenbergh E.
Vautmans V.
Verleyen 1.
Verlinden A.
Vermassen G.
Verwilghen M.
Weyts J.

NEEN hebben geantwoord :

Aelvoet M.
Annemans G.
Barbé L.
Bosman R.
Buisseret X.
Caubergs J.
De Boeck A.
De Man F.

De Vlieghere W.
Dewinter F.
Dua V.
Geysels J.
Goossens W.
Peeters W.
Raes R.
Spinnewyn J.
Tavernier J.
Van den Eynde F.
Van Dienderen H.
Van Nieuwenhuysen L.
Van Overmeire K.
Verreycken W.
Wymeersch F.

Zich ONTHOUDEN hebben :

Devolder J.
Vergote F.

Het artikel 5 is aangenomen.

Reden voor onthouding ?

De heer Vautmans heeft het woord.

De heer V. Vautmans : Mijnheer de
voorzitter, ik heb mij onthouden bij
vergissing. Ik wilde eigenlijk ja ant-
woorden.

De voorzitter : Wij moeten nu stem-
men over het amendement van de
heer Verreycken bij artikel 16, dat
ertoe strekt op de vierde en de vijfde
regel enkele woorden weg te laten.

Wij stemmen bij zitten en opstaan.

De heer W. Verreycken : Mijnheer
de voorzitter, ik vraag de naamstem-
ming.

De voorzitter : Wordt dit verzoek
gesteund ? Dan wordt aan dit ver-
zoek voldaan.

Begin van de stemming.

Heeft iedereen gestemd ? (Ja)

Einde van de stemverrichtingen.
Ziehier het resultaat :

122 leden hebben aan de stemming
deelgenomen ;

15 leden hebben ja geantwoord ;
107 leden hebben neen geantwoord ;

JA hebben geantwoord :

Annemans G.
Bosman R.
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Vermassen G. 

Verreyc- 

naamstem- 

B. 

P. 

Voorzitter

Buisseret X.
Caubergs J.
De Man F.
Dewinter F.
Goossens W.
Peeters W.
Raes R.
Spinnewyn J.
Van den Eynde F.
Van Nieuwenhuysen L.
Van Overmeire K.
Verreycken W.
Wymeersch F.

NEEN hebben geantwoord :

Aelvoet M.
Ansoms J.
Anthuenis G.
Arts A.
Baldewijns E.
Barbé L.
Beysen E.
Bourgois M.
Breyne P.
Brouns H.
Candries H.
Capoen M.
Caudron J.
Cauwenberghs F.
Chevalier P.
Cordeel M.
Coveliers H.
De Batselier N.
De Boeck A.
De Bremaeker J.
De Croo H.
De Groot E.
De Maght-Aelbrecht A.
Demeester-De Meyer W.
Demeulenaere J.
De Meyer J.
De Mol J.
Demuyt W.
Denys A.
Deprez P.
De Seranno J.
Desmet P.
Deswaene R.
De Vlieghere W.
Devolder J.
Dewael P.
Didden M.
Dielens F.
Dua V.
Dupré J.

Eeman J.
Eyskens M.
Geysels J.
Ghesquière F.
Gijsbrechts-Horckmans A.
Goutry L.
Hancké L.
Hostekint P.
Kelchtermans T.
Landuyt R.
Lauwers H.
Laverge J.
Leduc J.
Leysen A.
Lisabeth C.
Logist M.
Marsoul H.
Maximus L.
Moors C.
Nelis-Van Liedekerke L.
Olaerts H.
Olivier M.
Peeters J.
Peeters L.
Pierco L.
Pinoie E.
Pinxten K.
Platteau S.
Sarens F.
Sauwens J.
Schellens A.
Schuermans E.
Seeuws W.
Suykerbuyk H.
Swinnen R.
Taelman W.
Tavernier J.
Taylor J.
Valkeniers J.
Vande Lanotte J.
Van den Brande L.
Vandendriessche B.
Van der Maelen D.
Van,der Poorten M.
Van der Sande J.
Vandeurzen J.
Van Dienderen H.
Van Grembergen P.
Van Hooland R.
Van houtte M.
Vankeirsbilck E.
Vanleenhove G.
Van Looy J.
Van Mechelen D.
Van Parys T.
Van Peel M.
Van Rompaey R.

Van Rompuy E.
Van Vaerenbergh E.
Vautmans V.
Vergote F.
Verleyen 1.
Verlinden A.
Vermassen  G.
Vermeiren F.
Verwilghen M.
Weyts J.

Derhalve is
aangenomen.

het amendement niet

Geen opmerkingen meer ? (Neen)

Dan is artikel 16 aangenomen.

Wij moeten nu stemmen over het
amendement van de heer Verreyc-
ken bij artikel 33, dat ertoe strekt
primo te vervangen door een andere
uitdrukking.

Mag de uitslag van de vorige stem-
ming ook voor deze stemming gel-
den ? (Instemming)

Het amendement is dus niet aange-
nomen.

Geen opmerkingen meer ? (Neen)

Dan is artikel 33 aangenomen.

Wij moeten nu stemmen over het
amendement van de heer Vautmans
bij artikel 38 dat ertoe strekt aan dit
artikel een nieuw lid toe te voegen.

Wij stemmen bij zitten en opstaan.

De heer V. Vautmans : Mijnheer de
voorzitter, ik vraag de naamstem-
ming.

De voorzitter : Wordt dit verzoek
gesteund ?

Dan wordt aan dit verzoek voldaan.

Begin van de stemming.

Heeft iedereen gestemd ? (Ja)

Einde van de stemverrichtingen.

Ziehier het resultaat :

125 leden hebben aan de stemming
deelgenomen ;
49 leden hebben ja geantwoord ;
76 leden hebben neen geantwoord ;
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Voorzitter

JA hebben geantwoord :

Aelvoet M.
Annemans G.
Anthuenis G.
Barbé L.
Beysen E.
Bosman R.
Buisseret X.
Caubergs J.
Chevalier P.
Cordeel M.
Coveliers H.
De Boeck A.
De Croo H.
De Groot E.
De Maght-Aelbrecht A.
Demeulenaere J.
Denys A.
Deswaene R.
De Vlieghere W.
Devolder J.
Dewael P.
Dewinter F.
Dua V.
Eeman J.
Geysels J.
Gijsbrechts-Horckmans A.
Goossens W.
Kempinaire A.
Laverge J.
Leduc J.
Peeters W.
Pierco L.
Platteau S.
Spinnewyn J.
Taelman W.
Tavernier J.
Van den Eynde F.
Van Dienderen H.
Van houtte M.
Van Mechelen D.
Van Nieuwenhuysen L.
Van Overmeire K.
Vautmans V.
Vergote F.
Verlinden A.
Vermeiren F.
Verreycken W.
Verwilghen M.
Wymeersch F.

NEEN hebben geantwoord :

Ansoms J.
Arts A.

Van der Poorten M.
Van der Sande J.
Vandeurzen J.
Van Eetvelt J.
Van Grembergen P.
Van Hooland R.
Vankeirsbilck E.
Vanleenhove G.
Van Looy J.
Van Parys T.
Van Peel M.
Van Rompaey R.
Van Rompuy E.
Van Vaerenbergh E.
Verleyen 1.
Vermassen G.
Weyts J.

Derhalve is het amendement niet
aangenomen.

Geen opmerkingen meer ?

De heer Geysels heeft het woord.

Baldewijns E.
Bourgois M.
Breyne P.
Brouns H.
Candries H.
Capoen M.
Caudron J.
Cauwenberghs F.
De Batselier N.
De Bremaeker J.
De Clerck S.
Demeester-De Meyer W.
De Meyer J.
De Mol J.
Demuyt W.
Deprez P.
Desmet P.
Didden M.
Dielens F.
Dupré J.
Eyskens M.
Ghesquière F.
Goutry L.
Hancké L.
Hostekint P.
Kelchtermans T.
Landuyt R.
Lauwers H.
Lenssens J.
Leysen A.
Lisabeth C.
Logist M.
Marsoul H.
Maximus L.
Merckx-Van Goey T.
Moors C.
Nelis-Van Liedekerke L.
Olaerts H.
Olivier M.
Peeters J.
Peeters L.
Pinoie E.
Pinxten K.
Sarens F.
Sauwens J.
Schellens A.
Schuermans E.
Seeuws W.
Suykerbuyk H.
Swennen G.
Swinnen R.
Taylor J.
Tyberghien-Vandenbussche M.
Vande Lanotte J.
Van den Brande L.
Vandendriessche B.
Van der Maelen D.

De heer J. Geysels : Mijnheer de
voorzitter, u weet dat wij als opposi-
tiepartij al verscheidene keren heb-
ben gemeld dat de meerderheid vrij-
wel bij geen enkele vergadering het
vereiste quorum bereikt. Vandaag
wordt dit quorum zelfs lang niet be-
reikt. Uit respect voor deze Raad
ziet de oppositie zich verplicht de
zitting te verlaten.

De voorzitter : Zijn er nog opmer-
kingen bij artikel 38 ? (Neen)

Dan is artikel 38 aangenomen.

- De oppositiepartijen verlaten het
halfrond, uitgezonderd de heer G.
Verhofstadt.

De voorzitter : Aan de orde is de
stemming over het amendement van
de heer Verreycken bij artikel 45,
ertoe strekkend op de derde, de
vierde en de vijfde regel een vervan-
ging door te voeren.

Dit amendement, bij zitten en op-
staan in stemming gebracht, is niet
aangenomen.

Wij moeten nu stemmen over het
amendement van de heer Vautmans
bij artikel 45, ertoe strekkend het
artikel weg te laten. Wij moeten der-
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- 

- 

Voorzitter

halve stemmen over het behoud van
het artikel.

Seeuws W. 87 leden hebben aan de stemming
Suykerbuyk H. deelgenomen.
Swennen G. Het quorum is niet bereikt.
Swinnen R.
Taylor J.
Tyberghien-Vandenbussche M.
Vande Lanotte J.
Van den Brande L.
Vandendriessche B .
Van der Maelen D.
Van der Poorten M.
Van der Sande J.
Vandeurzen J.
Van Eetvelt J.
Vankeirsbilck E.
Vanleenhove G.
Van Looy J.
Van Parys T.
Van Peel M.
Van Rompaey R.
Van Rompuy E.
Verleyen 1.
Vermassen G.
Weyts J.

JA hebben geantwoord :
Begin van de stemming.

Heeft iedereen gestemd ? (Ja)

Einde van de stemverrichtingen.

JA hebben geantwoord :

Ansoms J.
Arts A.
Baldewijns E.
Bourgois M.
Breyne P.
Brouns H.
Candries H.
Cauwenberghs F.
De Batselier N.
De Bremaeker J.
De Clerck S.
Demeester-De Meyer W.
De Meyer J.
De Mol J.
Demuyt W.
Deprez P.
De Seranno J.
Desmet P.
Didden M.
Dielens F.
Dupré J.
Eyskens M.
Ghesquière F.
Goutry L.
Hancké L.
Hostekint P.
Kelchtermans T.
Landuyt R.
Lenssens J.
Leysen A.
Lisabeth C.
Logist M.
Marsoul H.
Maximus L.
Merckx-Van Goey T.
Moors C.
Nelis-Van Liedekerke L.
Olivier M.
Peeters J.
Peeters L.
Pinoie E.
Pinxten K.
Sarens F.
Sauwens J.
Schellens A.
Schuermans E.

Zich ONTHOUDEN hebben :

Capoen M.
Caudron J.
Lauwers H.
Olaerts H.
Van Grembergen P.
Van Hooland R.
Van Vaerenbergh E.
Verhofstadt G.

Het vereiste quorum is niet bereikt.

Ik betreur dit ten stelligste en stel
voor de vergadering voor 15 minuten
te schorsen. Wij gaan voort met de
stemmingen om 16.30.

- De vergadering wordt geschorst
om 16.15.

- De vergadering wordt hervat om
16.35 uur.

De voorzitter : Wij hernemen de
stemming over het artikel 45.

Begin van de stemming.

Heeft iedereen gestemd ? (Ja)

Einde van de stemverrichtingen.

Ziehier het resultaat.

Ansoms J.
Arts A.
Baldewijns E.
Bourgois M.
Breyne P.
Brouns H.
Candries H.
Cauwenberghs F.
Colla M.
De Batselier N.
De Bremaeker J.
De Clerck S.
Demeester-De Meyer W.
De Meyer J.
De Mol J.
D e m u y t  W .
Deprez P.
De Roo J.
De Seranno J.
Desmet P.
Detiège L.
Didden M.
Dielens F.
Dupré J.
Eyskens M.
Ghesquière F.
Goutry L.
Hancké L.
Hostekint P.
Kelchtermans T.
Landuyt R.
Lenssens J.
Leysen A.
Lisabeth C.
Logist M.
Marsoul H.
Maximus L.
Merckx-Van Goey T.
Moors C.
Nelis-Van Liedekerke L.
Olivier M.
Peeters J.
Peeters L.
Pinoie E.
Pinxten K.
Sarens F.
Sauwens J.
Schellens A.
Schuermans E.
Seeuws W.
Suykerbuyk H.
Swennen G.
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WERK- 
ver- 

gadering 

ple- 

verplich- 

Voorzitter

Swinnen R.
Tant P.
Taylor J.
Tobback L.
Tyberghien-Vandenbussche M.
Vande Lanotte J.
Van den Brande L.
Vandenbroucke F.
Vandendriessche B.
Van der Maelen D.
Van der Poorten M.
Van der Sande J.
Vandeurzen J.
Van Eetvelt J.
Van Hecke J.
Vankeirsbilck E.
Vanleenhove G.
Van Looy J.
Van Parys T.
Van Peel M.
Van Rompaey R.
Van Rompuy E.
Verleyen 1.

I Vermassen G.
Weyts J.
Willockx F.

Zich ONTHOUDEN hebben :

Capoen M. De heer G. Verhofstadt : Mijnheer
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Caudron J.
Lauwers H.
Olaerts H.
Valkeniers J.
Van Grembergen P.
Van Hooland R.
Van Vaerenbergh E.
Verhofstadt G.

de voorzitter, ik ben afgesproken
met de heer Van den Bossche.

REGELING VAN DE WERK-
Wij zullen bij een eerstvolgende ver-
gadering  deze stemming hernemen.

Dames en heren, ik hou eraan mijn
ongenoegen over het gedrag van de
afwezige Raadsleden uit te drukken.
Afwezigen gelieven na te denken
over de erekode die parlementsle-
den zichzelf hebben opgelegd en die
zij dan ook moeten naleven. Ons
eerste ambt en onze eerste verplich-
ting zijn dit van parlementslid. (Ap-
plaus)

De heer Valkeniers heeft het woord.

ZAAMHEDEN

De voorzitter : Hiermede zijn wij
aan het einde gekomen van onze
werkzaamheden.

Ik stel voor het bepalen van datum,
uur en agenda voor de volgende ple-
naire vergadering aan het bureau en
uw voorzitter over te laten.

Geen bezwaar ? (Instemming)

De vergadering is gesloten.

- De vergadering wordt gesloten
om 16.37 uur.

De heer J. Valkeniers : Mijnheer de
voorzitter, ik ben afgesproken met
de heer Van Wambeke.

De voorzitter : De heer Verhofstadt
heeft het woord.

NV Zeekanaal
Regeling van de werkzaamheden 1494



Trcfwoorc enregister 

komsten 
blz. 1314 

Trefwoordenreaister
Actuele vragen
Zie Administratie Land- en Tuinbouw

Antwerpen
Diksmuide
Dodengang
Domus Flandria
Ecotaksen
Frankrijk
Gedetineerden
Gemeenten
GIMV
Grimbergen
Halle-Vilvoorde-Asse
HST
Islamitische hoofddoek
IWVA
Jobgarantieplan
Kapitaal
Minister-president
Onderwijs
Oostends  casino
Raad van State
Rekenhof
Sauwens
Taalwetgeving
V-dag
VITO-studie
Vlaamse regering
Weekendverblijven
Wetenschappelijk ondrzoek
Zwerfvuil

Administratie Land- en Tuinbouw
De beslissing van 2 maart van de Vlaamse
regering om een administratie Land- en
Tuinbouw op te richten, blz. 1374

Afvalstoffen
Ontwerp van decreet tot wijziging van
het decreet van 2 juli 1981 betreffende
het beheer van de afvalstoffen
Voorstel van decreet van de heren H.
Van Dienderen en L. Barbé betreffende
de ecologische bijsturing van de stroom
versleten banden van voertuigen
Voorstel van decreet van de heer M. Ca-
poen houdende inrichting van container-
parken in de gemeenten
Algemene bespreking, blz. 1439
Artikelsgewijze bespreking, blz. 1455

Antwerpen
Het tracé van de hoge snelheidstrein ten
noorden van Antwerpen, blz. 1487

Arbitragehof
Zie Ingekomen stukken

Begroting
Zie Motie

Commissie
Wijziging onder de plaatsvervangende le-
den, blz. 1394

Deontologie
De deontologie van de Vlaamse regering
na de interpellatie die Vlaams verkeers-
minister Sauwens woensdag jongstleden
richtte tot zijn federale collega, blz. 1376

Diksmuide
De recente reactie van minister Maystadt
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op het advies van de auditeur van de
Raad van State in verband met de conces-
sie over de Dodengang te Diksmuide,
blz. 1377

Dodengang
De recente reactie van minister Maystadt
op het advies van de auditeur van de
Raad van State in verband met de conces-
sie over de Dodengang te Diksmuide,
blz. 1377

Domus  Flandria
De geruchten rond Domus Flandria,
blz. 1485

Ecotaksen
Het standpunt van de Vlaamse regering
omtrent het uitstel van de ecotaksen,
blz. 1485

Federale terminologie
Ontwerp van decreet tot aanpassing van
decreten, wetten, koninklijke en ministe-
riële besluiten aan de federale terminolo-
gie en aan de toepassing van artikel 132
van de Grondwet
Algemene bespreking, blz. 1339
Artikelsgewijze bespreking, blz. 1339

Frankrijk
Het aanstaande bezoek van de minister-
president aan de president van Frankrijk
en het belang hiervan voor bepaalde ac-
tuele dossiers, blz. 1482

Gedetineerden
Het recent afgesloten protocol tussen de
federale minister van Justitie en de
Vlaamse minister voor Welzijn en Ge-
zondheid inzake vervroegde vrijlating
van gedetineerden met korte straffen,
blz. 1373

Gemeenten
Het al dan niet geoorloofd zijn van deel-
name van gemeenten in het kapitaal van
particuliere vennootschappen, blz. 1378

GIMV
De stand van de onderhandelingen tussen
het Rekenhof en de GIMV over een
nieuwe overeenkomst inzake controle
van het Rekenhof, blz. 1375

Grimbergen
Een overtreding van de taalwet door de
vice-gouverneur van Brabant bij de me-
dedeling van het openbaar onderzoek
over de herziening van het gewestplan
Halle-Vilvoorde-Asse op het grondge-
bied Grimbergen, blz. 1382

Halle-Vilvoorde-Asse
Een overtreding van de taalwet door de
vice-gouverneur van Brabant bij de me-
dedeling van het openbaar onderzoek
over de herziening van het gewestplan
Halle-Vilvoorde-Asse op het grondge-
bied Grimbergen, blz. 1382

Hoogspanningslijnen
Voorstel van resolutie van de heren L.

Barbé en M. Maertens C.S. betreffende
de aanleg van nieuwe hoogspanningslij-
nen in West-Vlaanderen
Voorstel tot spoedbehandeling, blz. 1488

HST
Het HST-project , blz. 1384
Het standpunt van de Vlaamse regering
in het HST-dossier, blz. 1428
Het tracé van de hoge snelheidstrein ten
noorden van Antwerpen, blz. 1487
Zie Met redenen omklede moties

Ingekomen stukken
Arresten van het Arbitragehof,
1394

blz. 1284,

Besluit  van de Vlaamse regering,
blz. 1284, 1394
Kennisgevingen van het Arbitragehof,
blz. 1285, 1394
Motie, blz. 1394
Ontwerp van decreet, blz. 1393
O p m e r k i n g e n  v a n  h e t Rekenhof,
blz. 1284
Schriftelijke vragen, blz. 1285, 1394
Verslagen, blz. 1283, 1393
Verzoekschrift, blz. 1284
Voorstellen van decreet, blz. 1283,1393
Voorstellen van resolutie, blz. 1283,1393

Interpellaties
Zie HST

Lokale radio’s
Protocolovereenkomsten
Unced-conferentie

Islamitische hoofddoek
Het dragen van de Islamitische hoofd-
doek in scholen, blz. 1383

IWVA
Het persbericht dat de IWVA een kunst-
matig meer in de duinen plant, blz. 1380

Jobgarantieplan
De onvoldoende resultaten van het job-
garantieplan voor deeltijds werkende jon-
geren en het engagement van het VEV,
blz. 1481

Kapitaal
Het al dan niet geoorloofd zijn van deel-
name van gemeenten in het kapitaal van
particuliere vennootschappen, blz. 1378

Leden
Berichten van verhindering, blz. 1283,
1305, 1339, 1373, 1393, 1439, 1479
Schriftelijke vragen, blz. 1285, 1394
Zie Commissie

Lokale radio’s
Het uitzendvermogen van de lokale ra-
dio’s, blz. 1414
De problematiek van de Vlaamse lokale
radio’s, blz. 1414
Zie Met redenen omklede moties

Met redenen omklede moties
De niet-naleving van Protocolovereen-
i;rn&eri4 door de Vlaamse regering,



P 

welzijns- 

De problematiek van de Vlaamse lokale
radio’s, blz. 1422
Het HST-project, blz. 1391
Het uitzendvermogen van de lokale ra-
dio’s, blz. 1422
Zie Stemmingen

Minister-president
Het aanstaande bezoek van de minister-
president aan de president van Frankrijk
en het belang hiervan voor bepaalde ac-
tuele dossiers, blz. 1482

Motie
Motie van de heer J. Taylor C.S. tot voor-
10

P
ige regeling van de begroting van de

V aamse Gemeenschap voor het begro-
tingsjaar 1992
Zie Stemmingen

Motie van orde
Voorstel tot spoedbehandeling, blz. 1 395
NV Zeekanaal
Ontwerp van decreet betreffende de
naamloze vennootschap Zeekanaal en
Watergebonden Grondbeheer Vlaande-
ren
Voorstel van decreet van de heren L.
Peeters, J. Van Eetvelt, H. Candries en
V. Vautmans C.S. houdende oprichting
van de NV Zeekanaal
Algemene bespreking, blz. 1395
Artikelsgewijze bespreking, blz. 1404
Zie Stemmingen

Onderwijs
Het dragen van de Islamitische hoofd-
doek in scholen, blz. 1383

Ontwerpen van decreet
Zie Afvalstoffen

Federale terminologie
NV Zeekanaal
Vrijwilligerswerk

Zie ook Ingekomen stukken

Oostends  casino
Het plan voor een nieuw Oostends  Casi-
no in zee, blz. 1379

Protocolovereenkomsten
De niet-naleving van Protocolovereen-
komsten  door de Vlaamse regering, blz.
1310
Zie Met redenen omklede moties

Raad van State
De recente reactie van minister Maystadt
op het advies van de auditeur van de
Raad van State in verband met de conces-
sie over de Dodengang te Diksmuide,
blz. 1377

Rekenhof
De stand van de onderhandelingen tussen
het Rekenhof en de GIMV over een
nieuwe overeenkomst inzake controle
van het Rekenhof, blz. 1375
Voorafbeelding door het Rekenhof van
de uitslagen van de uitvoering van de be-
groting van de Vlaamse Gemeenschap
voor 1992
Bespreking, blz. 1285
Zie Ingekomen stukken

Sociaal grondbeleid
Voorstel van decreet van de heer J. De
Seranno C.S. houdende wijziging van het
decreet van 16 juni 1982 houdende maat-
regelen voor een sociaal grondbeleid
Algemene bespreking, blz. 1306
Artikelsgewijze bespreking, blz. 1309
Zie Stemmingen

Stemmingen
Aangehouden stemming (Ontwerp van
decreet)

Ontwerp van decreet betreffende de
naamloze vennootschap Zeekanaal
en Watergebonden Grondbeheer
Vlaanderen, blz. 1489

Hoofdelijke stemming (Motie)
Motie van de heer J. Taylor C.S. tot
voorlopige regeling van de begroting
van de Vlaamse Gemeenschap voor
het begrotingsjaar 1992, blz. 1314

Hoofdelijke stemming (Met redenen om-
klede moties)

De decretale maatregelen tot vermin-
dering van de onroerende voorhef-
fing, blz. 1318
De dopingcontroles tijdens het ECC-
t e n n i s t o r n o o i  t e Antwerpen,
blz. 1329
De ecologische impulsgebieden,
blz. 1319
De inhoud van de voorlichtingspubli-
katie “Den Vrijen Courant”,
blz. 1330
De organisatie, het beheer en de fi-
nanciering van het Vlaams Nood-
fonds, blz. 1326
De subsidiëring van het blad Carre-
four door de Franse Gemeenschap,
blz. 1323
Het stemrecht van onderdanen van
de Europese Unie bij de verkiezingen
voor  het  Europees  Par lement ,
blz. 1334, 1336, 1337
Mogelijke plannen van de Vlaamse
regering tegen het overstromingsge-
vaar, blz. 1327
Mogelijke plannen van de Vlaamse
regering tegen het overstromingsge-
vaar en over de organisatie, het be-
heer en de financiering van het
Vlaams Noodfonds, blz. 1325

Hoofdelijke stemming (Ontwerp van de-
creet)

Het georganiseerd vrijwilligerswerk
in de welzijn+  en gezondheidssector,
blz. 1315
Ontwerp van decreet betreffende de
naamloze vennootschap Zeekanaal
en Watergebonden Grondbeheer
Vlaanderen, blz. 1489

Hoofdelijke stemming (Voorstel van de-
creet)

Voorstel van decreet van de heer J.
De Seranno C.S. houdende wijziging
van het decreet van 16 juni 1982 hou-
dende maatregelen voor een sociaal
grondbeleid, blz. 1317
Voorstel van decreet van de heer J.
Taylor C.S. houdende regularisatie
van de toetreding van de Vlaamse re-
gering tot verenigingen zonder winst-
gevend doel, blz. 1316

Taalwetgeving
Een overtreding van de taalwet door de
vice-gouverneur van Brabant bij de me-
dedeling van het openbaar onderzoek
over de herziening van het gewestplan
Halle-Vilvoorde-Asse op het grondge-
bied Grimbergen, blz. 1382

Unced-conferentie
De uitvoering van de verbintenissen aan-
gegaan tijdens de Unced-conferentie van
Rio de Janeiro, blz. 1422
De opvolging van de Rio-conferentie,
blz. 1422

V-dag
Het multimediaproject rond V-dag op 6
mei 1994, blz. 1479

Verenigingen zonder winstgevend doel
Voorstel van decreet van de heer J. Tay-
lor C.S. houdende regularisatie van de
toetreding van de Vlaamse regering tot
verenigingen zonder winstgevend doel
Algemene bespreking, blz. 1294
Artikelsgewijze bespreking, blz. 1294
Zie Stemmingen

Verkeersveiligheid
Voorstel van resolutie van de heren J.
Ansoms, J. De Mol, R. Van Hooland en
H. Van Dienderen betreffende maatrege-
len tot het bevorderen van de verkeers-
veiligheid
Voorstel van resolutie van de heren E.
Beysen en V. Vautmans betreffende
maatregelen met betrekking tot het
bevorderen van de verkeersveiligheid
Bespreking, blz. 1357

VITO-studie
De VITO-studie inzake drankverpakkin-
gen, blz. 1380

Vlaamse regering
De beslissing van 2 maart van de Vlaamse
regering om een administratie Land- en
Tuinbouw op te richten, blz. 1374
De deontologie van de Vlaamse regering
na de interpellatie die Vlaams verkeers-
minister Sauwens woensdag jongstleden
richtte tot zijn federale collega, blz. 1376
Het standpunt van de Vlaamse regering
omtrent het uitstel van de ecotaksen,
blz. 1485
Zie Ingekomen stukken

Voorstel van decreet
Zie Afvalstoffen

Sociaal grondbeleid
Verenigingen zonder winstgevend
doel

Zie ook Ingekomen stukken

Voorstellen van resolutie
Zie Hoogspanningslijnen

Verkeersveiligheid
Zuid-Afrika

Zie ook Ingekomen stukken

Vragen om uitleg
blz. 1297, 1369, 1435, 1467
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Vrijwilligerswerk
Ontwerp van decreet betreffende het
georganiseerd vrijwilligerswerk in de wel-
zijns- en gezondheidssector
Algemene bespreking, blz. 1287
Artikelsgewijze bespreking, blz. 1292
Zie Stemmingen

Weekendverblijven
De problematiek van de weekendverblij-
ven na een recent vonnis van de recht-
bank, blz. 1486

Werkzaamheden
Regeling, blz. 1296, 1338, 1367, 1384,
1391, 1433, 1465, 1494

Wetenschappelijk onderzoek
Regeringssteun voor wetenschappelijk
onderzoek naar astma- en longaandoe-
ningen, blz. 1484

Zwerfvuil
De organisatie van de bestrijding van het
zwerfvuil, blz. 1381

Zuid-Afrika
Voorstel van resolutie van de heren D.
Van der maelen, F. Sarens en J. Caudron
en mevrouw M. Aelvoet C.S. betreffende
het Zuid-Afrikabeleid van de Vlaamse
Gemeenschap
Voorstel van resolutie van de heren S.

Platteau, J. Gabriels en J. Valkeniers be-
treffende een volledig herstel van de be-
trekkingen tussen de Vlaamse Gemeen-
schap en Zuid-Afrika
Voorstel van resolutie van de heren G.
Annemans, F. Dewinter en L. Van Nieu-
wenhuysen betreffende het Zuid-Afrika-
beleid van de Vlaamse Gemeenschap
Bespreking, blz. 1340
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